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$1 x | 1os ANeBLES ,’cgmﬁ'om:[_n; THURSDAY, JULY 22, 1971l: 9150 a, M.

3
s | . - (The following proceedings were had
5 | in chambers )
6 | IR Coﬂﬁ'r: gl1:.'@3. sir, What is on your mind? We are in

7 ‘:‘ chambers a’& the request: of coupnal . 'I.'he defendant, the deputy |
8 Y district attdrney', ahd. &efense‘qo;zﬁxédel are here,
e Go ahead. o e
10 . MR, RATZ: 'J.‘hamk ;youi your Honor. Thé reason I askad

a | for this session at this time out, of the presence of the jury |

) *‘.‘

2. 'is because of tha indication b‘y courisel in his opening state~
13 | ment as reflected on page 1902, wherein he indicated that some
14 | of his. evidence would tend to show that the decedent, Shorty

By \‘Shea\ was -~ and I am now quoting,

¥

16 X, .:selling pornography and pornographi¢

17 T materials; He was carrying around" and displaying

1B 1 : f.é;: sale such items as artificial penises, mome

B ' of which were even mechanically, aelectrically
s activated, 7This is what the mar-l was reduced to,

21 ' or this is what the man did," et cetera, et cetera,
R '.:: .. . TEE'COURT: Let me read 't_h,a.t‘,' v.?."f.'ll you,

B ' - MR, KATZ: Yes, sir. (Handing.)

% THE COURT: Before you go further in your statement.
B . (short pause.)

2 1 - THE COURT: Now, your next statement.

=y | ' ﬁR, Ka?Z: - All right, your Honorx, |

S Now, 1 am vVery much concerned that Mr. Weedman is

. CieloDrive.cOmMARCHIVES
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going to aembark on & very dangerqus and prejudicial and inflam-

i matory course whersby he will attempt to assassinate the

character of not only the ﬁdcedent but anyone with whom he was

associated during the course of his life, Already indications

. have come to pass by way of gvideﬂca by virtue of some of his
‘.prying into the background of this particular witness,

" Magdalene Shea, where he was amuggesting by way of questioning,
"r. v way of innuendo about living with other man, et cdterxa,

et cetera, which has nothing to do with her credibility as auch

. but merely is character assassination evidence.

Now, under 787 of the Evidence Code it indicates

in part that avidence ot'apaqiﬁic instances of conduct

=.ra1evant only as tending o prova a trait of ns character -

meaning the witness“ character ox, indeed, the decedent's

character - is 1nadmiasible to attack or support the credi-

“‘bility of o witness.

Now, when we read thisz in connection with 350 of

" the Evidence Code it states only relevant evidence iz admissi- a

: ble.
R

Now, they go on in the comment to that section by
indicating that even whe:e there is relevant evidence there
are atill other Evidence Code sections which contain a number
of provisions which pxgihde relevant evidence because it ia

unieliable. or ba§g§3b5é§ reasons of public policy.

L "
LA

T

}
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Going on to section 352, which is critical here,

‘ ybur.Banory it says that the court in -- I am paraphrasing and

f not quoting, your Honor.

It says that the court in its discration'mqy exclude

evidenca;if the probative value, and I am not conceding any

} probative valua, in connection with the-dvidence that I Lave
| just mentioned is.outweighgd‘bya number one, the undue consump~.

tion of time.or, number two, dangerous and substantial

prejudice, which is further defined as, A, confusing the isaues
or misleading the jury, ‘

Now, I submit that the kind of evidence such as
Shorty was aealiﬁg in poinoéraphic-matexials, if such could be

shown, and I am not. ¢onceding that it can be shown, or that he |

" was the ?urvayoixcf some mechanical penises in copnection with
- hisg em91Qyméh£, or what have you, would not only confuse the
'wissuesaﬁuﬁ terribly prejudice and inflame the jurors and

miglapd the jury as to the true issues of the facts in the

L= v - » tad 3
D, L

.t A the ty
b

*Aecordingly,wyour anor would have the inherent

A

’&dﬁe"faaganflgasked for the’hearing} your Honor, is

hacauzaj‘;j;"'ﬁti not want .t¢" be placed in the position of having to

jump up each and every instance during the course of Mr,

WeeQMAn#s~cross~examination,'becauge obviously in so doing I

| would be doing nothing but emphasizing rather than deemphasizing

what I regard as prejudicial matter.
- THE COURT: ©Now, let me stop you right there.

This is c¢ross-examination counsel is proceeding

CieloDrive.comARCHIVES
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| with, How could, without answering your question for the
moment, but how could such a position be very seriously

| challenged in cross-examination?
| Honor's guestion.

. bagically, to the direct examination. How would your point

"uppcar. wiéhout me passing on it, but how would your poirnt

10 =

' becauaa th#ﬁ is‘n ﬁnrd?: ¢ase and the People aré asking for the |

: up ahd aaying, "Your Honor, this iz an improper question and
20 .

| has already been rung in front of the jury.

MRy RATZ: I am not sure I follow the tenor of your

THE COURT: All right, your oross-examination is limited,

crap up in Qrosawexamination?

i an KATZ: Well, your Honor, I cun see Mr. Wesdman, and hJ

Fit

that this goaa-té "tha bins hnd motive of the witness, and
R TR
-death penalty*thah wa-hava wide 1atitude, and we appeal .to your
Hono:‘a}jﬁﬁqmeﬁg‘%nﬁ}éttiﬁghthat‘kind of character assassination
in.
Mr. Waedmir ia a very articulate and competent
lawyer, and I don t want to he placad in the position of jumpin$

should not be raised,” bacause I cannot uhring the bell that

HE COURT: You are asking me to cut him offﬁbefora he
starts cross,

MR. RATZ: No, the reason I asked for the hearing is so,
in a sense, I can give Mr, Weedman notice as to my thinking in
this area and ~- '

THE COURT: Why don't you simply, if the question is

asked that you want to propound an objection to, just say,

CieloDrive.COmMARCHIVES
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A

"

"Just a moment,” and approach the bench. I will bring you in

chanbers.
‘MR. KATZ: One last point, if I may.
I certainly appreciate your Honor giving wme the

| benefit of expressging myself in this area.

For example, in People v. Crandall, and I believe

:'the citaticn is 125 Cal. 129, a Supreme Court case; the court

. held thaﬁ a ﬁgtneﬂs cannot be asked on cross-examination as to

f partibulaé acts of immorality on her part.

v - At pages 133 and 134 the court stated, "On cross-
examination gor thé avd@ad purposa of impeaching her the

diatricﬁ attornay, against continuous objection and protest on

i the part oﬁhﬁha dethndant, was allowed to ask a series of

R} N )

‘-i“

i questions which, if answered affirmately would disgrace and

. degrade the‘hiﬁness‘ ,They were all wholly collateral and

outside the issues in the case, and did not refer the relation

| -of the witnhess €6 the parties, to the subject of the action or

to the previous testimony of the witness."
THE COURT: Well, wait a minute. Stop right there. You
are going too fast. | -
You have asked Ehia~witness.questions about her
business on direct, her occupation? '
Iz that right?
¥R, RATZ: Yes. I have no cbjection to --
THE COURT: Now, walt a minute. You move too fast.
: MR. KATZ: All right, your Honox.
THE COURT: In the fact that she had toPIeQa dincing
and bﬁher‘mattera, soithat you have a latitude right at that

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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Is that right?
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MR. KATZ: With regard to,what,'your Honor?
THE CQURT: Well, with regard toé ==~ you openad up

| considerable ppsition‘there as to inquiry, where you work, why

you work there, who did you WOrk for, what is your position,
= * N
You have. akkéd her where she works. The man is
id

entitied*to éro;s-examinea
HR# xamaz 41 am. pot arguzng thqgi * 3
THE CDURT*‘~But“tha£ ¢Qmas wmth;n yﬁuf cltation here.
MR, KATZ: Your Hopo$ isfmisqonstruing. |

The point is, the 6n1y question that was agked of

, her on dzrect.examingtioq'with*regara tO+her work was where

~ was she employed, whether she met Shorty Shea, and I brought
B | out the fact because I knew certainly that defénse counsel
| would do so on cross-examination, that she was not only working

B | as a topless dancer at that place but also as a barmaid.

16 -

Naﬁ, that was to show the place and the approximate

'tima peripd in which she met Shorty Shea.

Now, any other such things as, what did you do two
years before, or what ave you doing now, or what did youn do

then has absolutely nothing to do with the issues in this case,

. cannot affect hexr credibility, and indeed cannot be used for
i purposes of character assasaination. That is the vexy point

I ma.daig

The only thing was with respect to direct examina-

 !ti6n she was employed at the Cab Inx Bar at the time she met
' Shorty Shea, and she was working in a certain capacity, and that
" after she returned from Las Vegas she. worked again for a couple

. of days, after which she joined Shorty.

" CieloDrive.COMARCHIVES
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to another.

Ty 7 S _m e . o - - —
. i"d R o T TR T ey
B PO R o ‘ i
1 1]

That was parmissible, and certainiy Mri Weedman
ahould be able to azamine in that area.s T
‘I M L

THE COURT: Wait & minute.’ ‘Tima is’ not a 1imitation on
my efforts here, and you aggjirée ygﬂ’;_am:fraa. Let's take

i our time here, I don't want to move too fast from one point

Maybe my mind doesn't work as fast as yours.
I wani'to think out these points before ruling on

' :i thevm'
10

MR. KATZ: It works much clearer than mine, your Honor.
THE COURT: T will ask you to racap again,
You have brought out on direct the employment, time

. and substance, am I not right?

You brought out her salarf, did you not?
. MR. KATZ: I did-no;‘bring‘ogt.her salary, your Homor.

THE COURT: Recap what you brought out on direct.

MR: KATZ: Yes. -On-direbﬁ,examination I brought out the
fact that she:mgffher bhusband, Donald Jerome Shea, in approxi-
mately April of 1969 when she was working.as a topless dﬁnqer
and barmaid at the Cab Inn establishment. |

" THE COURT: ALl right, ’

MR, KATZ: And I showed that Shorty was working there f&r’
a short period of time, afier which he left to join Jerry
Binder in Lag Vegas. _

Now,; X showad that she joined Mr. Shea in Las Vegas
after which they were married on July 1lst, 1969, and Shorty
thereafter returned in the middle or latter part of July to

'Caiifo;ni&.‘

T CieloDrive.COMARCHIVES
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[ concerned with questions_a?ch ag pqdhanieal penises with
: reference to Mr. Shea's ﬁllegeé seiiing of such obscene materials,
i;and that kind of evidence wh}ghiﬂbplq‘#ebd'tp humiliate and

' demeéan the alleged decedent, and heris'ﬁoﬁ‘here to defend his

1 own character,

'_typa-éf questioning that I want to head off before any such
t;qﬁastion‘is posed to the jury,

frank in his opening statement indicating that this is exactly
| the type of evidence he intends to produce,

| that Mr. Shea was ~-

‘ 5;-'?‘ ' 2134

»
u«
'

i [ F v

Now,saga n, " aﬂl I afm sﬁggestih%-and -= I was more

His character is not an issue, as such. This is the
Now, Mr, Weadman I think was very candid and very

He had refeérence to a Ray Parrott, for example,

-+ CieloDrivecomARCHIVES
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m‘im coum*: _Well, let's wait a minute.

. a y & t ‘5- K '5-{‘ ,’ ,:5 . :f’}i
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A - »c‘- ¥ by }

THE COURT: wait a minuta. You asked her what she did

Sk -

for a living, didn{ t you;?youiself?
MR. RATZ: 5peci£ica11y with reference to when it was

‘ L o#

- . ’.m B ‘lr
‘tha,t she met shorty ‘Shea, ‘I’& wai & very limited question.

THE COURT: wWell, you askad her -~ all right,

Who took that testimony on dirnct £from Mr. Katz?
'.t‘HE REPOR‘I‘ER. It ia all typed up in the transcript.. A
| THE COURT: What I &m getting at is this. The testimony |

was more than just narrow. As I remember, the testimony asked

her in substance, *What were you doing? Whare were you
employed? What were your hours?®
I will stand for corraction on this,
. "das it not a topless axhib_ition you had, in.-paxt?”
And the answer was "Yes,"” |
. MR, KATZ: I adidn’t ask that, your Honor.
THE COURT; All right. | |
Then I will stand corrected. That is why I want
a rea&ing.., | ‘
MR, KATZ: Yes. | |
THE COURT: The question was asked; "And in between, you '
gaﬁtygd béer?'.‘- who asked t‘.h‘at'?“ Was that part of your quebtion‘?‘.
| MR, KATZ: Mr. Weedman's,
THE COURT: All right.

Also the‘,wages, You asked the duration of

employment, isn't that right?

MR, RKaT2: All X aské& wag what sha was doing when she

" CieloDrive.cOmARCHIVES
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PN

.met Shorty Shea.

the transcript,

THE COURT: all right. Will you £ind that portion in

{short pause.)

a.]
2
Hﬂ
-
.
1:.'
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-
e
-
Lt
-
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&
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THE COURT: I am rea.ding hare in chambers on page 1378

~ g
-

‘to myself., I have no ohjection to readi,ng it out loud in a
A minute. This is in Volume.l6 of the~ reportera' daily tran-
- script of Wednesday, Juiy 2%, 1971,

This is direct examination by the quplc of thé

wife, macond wife, of S-hea, Magdalene Velma Shea,

Now, let's see vz,h_at. we have,

Well, I don't like to mark up the original tran~

‘script for an appellate court to look at. I don't like to

W | mark this.

. MR, WEEDMAN: May I be éxcused? I will.get my copy,

| yeour Honor,
B |

THE COURT: Thank you very much. Now, let's see where

, ve are, Iet's try it again..
5 4 . :

- I have defense counsel's copy. . a1l right,
- \"‘AQ; 'Where. were you employsd?
A ‘ At the Cab Inn on Aloﬁdrg and Avalon
in Carson City. |
. QALY r:l.g'ht,-what ﬁypa of es.tahlishﬁ'aent.
is this? _ |
"A It was a beer bar where théy had
" topless 'da.no;ing and waitress.,
" I notice you have a tendency to drop
“your voice at the end of a dsentence., Will you
keep your voice up so everybody can hear?
A Okay. |
"Q ‘ In what capacity waré you ermployed?

T t, ’
A . I was a barmaid and topless dancer.
‘ R .

- CieloDrive.cOmARCHIVES
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| , $4-2 T | "0 All right. When did you firest secure
3 | employment at the Cab Inn Bar?
© 3 o "A  The last of Pebruary.
RV ol That would he of 19692
s | w1969, |
6 [ "9 Now, somstime in 1969 in connection
7| with your \employmenp at the Cab Inn Bar did you
8 megt Donald Jerome Shaa?
9, o wpy Yéa, I did, It vag e
o '\ , 110 s %-Ihe;,z was that that you ﬁrst met
i . noﬁgld Sl‘;ea?
B -; (LA e, amens e st e veta 32
S N O E L RN R U TR S
ol " That is 19697 ’
S n 196‘9':“ L b
5 | - E "'Q‘ .. At the t:l.me that you met him was heé a
o pew amplqy;;;f the Cab ‘xnn’ Bar?
18 - Yes. « he was.
%9'- Q. Generally in what cnpacity was he
» N employed?
S %p °©  He wa® the manager.
2 "G Was your boss a persoh by the name
23 : of quh Bromberg?
#1 _"A Right;
% by How do you spell his la;si: na_:"na, ox
;26' : do you know? .
o ‘ ra I can't spell it.
w | "9 Is it Blumberg or Bromberg?

CieloDrive.comARCHIVES
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14-"3‘ 1| ' "A Brombarg.
._ A 2 5-, ' N "y Ber-o« mvbre<r-g?
3 | A 1 think so,
s} "oy Did he opérate several other bars
5 as well as the Cab Inn at that time?
6 : . v Yes, he did.
5 fls 1
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| - drawn, '

nq  After first meeting Donald Shea in
the last two weeks of May ‘1969 4id you begin to
go with him?

; <
: "A !ﬂ‘g
. 1,":1}@, * # yéu dated him?

A )
L "Is ﬁha,t coryact?

- -

E -
L nA S Yem, Y O ?*' g I
o oa 1 4
. ) ,'.r«F ’,!g ,‘;“ oty ~i ) A’;; *;“‘"

‘ "Qf'—“ Somnetime in the" .'!.a,tter part of June
- aia Donald 1eav¢ the zcalﬁ I;m faci.lity () o bar and

.
"‘" g.

go someplacc?"
‘rhen'ﬂr. Weeﬂmin ';,'Excgs‘e ne,” objection. with<

' "THE COURT: Restate it,
pQ‘ BY MR, jm’:."z:: ;All right. Can you tell
us wim’thqr or not Mr. Shea at sometime following
your going with him" —— ﬂoesn't_ say when,

I am backing. up .Iiere we= after the’ £irst meeting
with Shea in the last tﬁo waeeks of May -~ after, "Did you
begin to go with ‘him?;‘ o

. Y\ “Yes,"
I assume it's in the last 'two- weeks of May Qf 159,
*pid you begin to go with him aftar
the first maeting in the last two weeks?"

‘ It is a little ambiguous. I am not critical, I
am trying tn diss.ct th;ls.
Now, I am dmg»ping back I am on pa_gé 1968,
"UHE COURT: Restate i, |
";:: BY MR, KATZ: A1l right. Can you tell

CieloDrive.comARCHIVES
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1 cl flﬁ'g k.f.
" us whether ‘or 'ACt. Mr. éhﬁa ag}somptima following

M

&

your going with him™ -

j;,which is p:ohably the lasé.éwa veeks in May ——

sometima tollowing your goinngith.him* -

.I an ingerting trom my thinking the 1ast two waeks offHay

of 69 «~~ oh, here -= ‘
"at sometime following fou:jgﬁing with him" -~
I am turning the page -- ,
~ %in the period of May and June 1969, did he leave
his employment ‘at the cqb Inn? ;
NRTY Yes, he did,

"y Did he go someplace?
“a He went to Las Vegas,
"g all right.

o *"For a short period of time 4id you
bonﬁinua to work'aﬁAthe-Cab Inn? |
"A Yes, iﬂdid." |
Q. That was agdiﬁ in the capacity of a
toplesas E&ncar and cocktail waitiess?
WIs'that righﬁ?

"A Rig‘hta

1

Then Mr, Wéedman is objecting as leading, I will put that to|

“THE COURT: Read the question.
"MR., WBEDH#N: It is also assuming facts

not in evidence, your Honor.“

. Then there is argument and it is withidrawn. Now,
we turn the page, go over to pags 1971,
,~:‘ 3?,,:‘;
e v a‘e L4 ’ . ' ' -
e LA CieloDrive.comARCHIVES
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'*Q ' BY MR.'KA‘J!&: Fo‘x:' Mr. Weedman's benefit,

in what capacity were you emp,:!.ogad-? |
l A I was a bay =~ )

"M, WEEDMAN: Excuse mg, f;;oﬁ::- Honor. 'I'w:l.ll
cbject to tounsel's remark. It 1# totally improper.
I ask it be stricken and the jury admonished to
‘dis:,:a,ga::d it. ‘
: *"Nothing being said here is for my
benefit, your Honor,"

Let's ses where we get through this discussion.

"The juzy will digmgard ig."

t#l

Now lit's go back to the guestion. All right.

Herp wg aro,. ,Bere is the guestion,

,é_,«‘: .0 T BY MR. KA’I'Z- In what capacity were
' RN T u oo

you employed?.e SIETIA SN ;n s

-

.7y 5 J;; \ftus a, bpmai.d and toplass dancer.,
o % SALLggRE, .
| I *Nc?r,f gomatime after shorty left the
Cab Inn Bar and went to Las Vegas did you join him
in Las Vegas? ‘
"A " Yeés, I aid. .
s I -All_right;. |
| "Now, hefore going to Las Vegas to
join Donald Shea did Mr. Shea introduce you to
ﬁomu— of his friends? ‘
e Yes, he did.
e In_pggticuiax, did you meat a couple

‘known as the Binders?

CieloDrive.coOmARCHIVES




5a

100§,

T

. 1
s
*
5 |
17

) 18

19
20

A

|
3,
24
"%
2"
|

2143

“A Yes, I did,
9 ' At that time where were , the Bindeis living‘? j
*A ' They was living -- ’
" MR, WEEDMAN: Your Honor, excuse me,"

. Then there is ar‘gumn‘ii. Tha' Court, Weedman,

The Court. Read the 'qi;eaéton.

T am how up to page 1973, Reading question. You -

may answer.,

"Where were the Binders living?" That is the
final question hm:e on pagé 1973 line 21.
%I think it was 81~ o 8807 Hollwood Boulevard, -
"Q BY MR, KaT%: In any event, :l.t: was on
| Hollywood Boulevard, is that correct?
"A.  Yes, it was,
"Q ALl right.”
Now, turn the page to page 1974:
" "and who was living ,nt the Binders?’ place at
that time? | |
,' "‘A The Binders and their chifld.ran.

-
L T
oy 4
5_ oA
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a

"Q All right.."
: *Whaﬁ are their names, please?
" 'Shelmcy,.aarian and Shex:y,.

3
‘- -

"Q Those are ‘the childran?
A Yes, ST A
"Q And what were the names of the Binders?

»“

Y Jeryry and Ehrian. . ST

"Q all right. 2nd did Shorty at all talk
about his feelings toward the Binders before taking
you to meet them?

"A Yes, he did, They was -~

"0 Well, you have answered the question,
We will take it step by step.

"what, if anything, did he say about

his feelings toward the Binders?

"A They wére very close, and Mamie and
Jerry was like a brother and sister to them, And
the kids all called him Uncle Donald.

"o All right. Now, Mamie is Marian Binder?

"A Yes.

e That is Jerry Bindert's wife, is
that correct? |

%A Yes, it is.

e All xight. |

| "Now, when you met the Binders at

their home on Hollywood Boulevard, did you visit
them for a while?"

I am now on page 1975,

CieloDrive.cCOmARCHIVES
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self,

' towdrds the dhildren?

"3 Yes, I did,
'ug  and 43d you see any or all of the
children at that time? |
A Ies, I daid, .
"0 y And ‘cah you tell us how the children

xeagted thhrds Shorty and how Shérty reacted

47
} £

ha -9¢"Jl
5’"

*5} ;{ They were very glad,to gee him, and
they all talked. They talked to me., An Donald
and the 111;1:19 g;l&fr sherxy, ‘the little baby,

they got on the flqor and theg played .8he rode

him 1like a horse. SR
"y How did Donald react in that situation?
"a Oh, he was having-a;bgll,i

THE COURT: Highball, I guess.
MR, KATZ: No. "He was‘hévtng a ball," Enjoying him-

your Honor,

THE COURT: Oh, X don't know, It is left ambiguous here,
Ball.

*Q All right. 2And now, as I understand

it, you‘did'go to Las Vegas at some point, is that

' céxrect?
A Yés, I did.
"a And just so the record is clear, this

is after Mr. Shea had left the Cab Inn Bar and
want to Las Vegas?

A .Yaa.

he] hlilrightg And approximately when
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N s

.

was it that yc'm first went to Las Vegas?
A "*;!:t w,a: in June. I don't know the

e,xact* dnta* | g

e * :";{ Is this 19697
. ‘ "g g ‘;""59 rw“‘ ;:‘:' ;f} i-
How, page 1976" T
"0 M.l rié.ht., And at sonme point of time

were you requir?d to J.aave Las Vegas for a short
period of timk?. “;:;‘l’_« b |
A ‘. Yes, T was, 1 ‘c;amg bﬁak‘ here,"

Now, on page ié?’?: |

"0 Well, okay.

"Now, Magdalene; what was the reazon

~for your having to leave at that time?

T“-Ay' I came back because I had a death in

tha family, and I came back for a funeral,

i+ " All right., And how did vou come to
Q&l‘ifcémia? '
A T fléw back on Air West with Jerry

Binder to Beirerlir Hills -~ Burbank Airport.

"0 pid somebody pick you up at the airport?
. Yes, Marian and Shelley,
vQ This is Maxian B:l'nderz, the wife of

Jexry ' Binder?
"A Yes.
hlo) 2nd shelley is one of the daughtars?
-"A The baf:y. :
oy D.td‘ym:l god someplace after that?

i
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.i

-

- {,

A . To Jerxy ﬁinder's homie,

" Teil ueé what happened there, did you
visit or what?

"A = Yeah, I went there and I visited and

I stayed and I talked4with Marian for three or

four hours before I left, going up in San Joaquin
Vallsy.- )
T That was:the placa where the funeral
was to be held; is that correct?
“A ':Yis. | |
ﬂq All right., How, after attending the

funeﬁal what did you do, did you return someplace?

A

1’ %A, '.iz‘came hatkaéogﬁos Angelea, and I

£

wotked for two or three da&z. And I returned back

to Las Vegas: and I marrica ponald
0 Ail right Now, you say you worked

r"i{,";.

for two or three dayﬂ*whenxydu*returned to losg
Angelés, Where did you work?
' "A ° At the Cab Inn.
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| interrupting myself.,
| that Mr. Weedman is going to ask the wife.

' éuastioan not only that I anticipate will be asked of this
':witnega but of other witnesses in view of comments made by

‘:Hr. Weadman in the opening statement.

10‘
| the moment, to the wife?

1B

- go into areas and ask such questions.as, *Well, what wexre you

| doing at this time, did you have any other employment. Did you,
18

case whatscever, or that he ever had any. "Did Mr. Shga, your

-4t, again, does nothing but,gégxade or demean not only the

| character,’whi¢ﬁ~ia not,anfisaua, and also demeans and of fends

‘| the character of Mrs. Shea, who is prasegtlyion the standg.
37 :

THE COURT: July 1 married 1969, Married in Las Vegas.:
Now, will you tell me again, Mr, Katz -- I am

Repeat, please, the question that you are fearful

MR. KATZ: Your Honor, it is more in terma of a series of

I just don't think dt is proper to go into a broad--|
WHE COURT: You are speaking of questions directed, at '

MR. KATz; This witness, yes.

THE COURE: Go ahead.
MR, KATZ: I don't think it is proper for Mr. Weedman to

£ox example, aee your husband with. pornographic materials,*
Again, I don't want to concede that this was the

husbarid, work for Jerry Binder at‘whi¢h time he was aistributiné
allaegad decadent, who hasvgoidbﬁqrtnnity'to_defend‘his

In othexr words, any qpeétions going into employment

which has not been covered by way of d;xect examination, or
L ~"*rv4
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quastions as o her mode of life and occupation in certain

| hex.

82t

'”Mr. ninder, ag such, in my opinion would bc inadmissible.

‘ with.respeat to what Mx. Shorty Shea may have been doing for

Certainly under section 352 of the Evidence Code,

‘highly outweighed by the prejudicial effect.

| aven wexre it to hﬁvq~some small probative value, it would be

Just lastly, to complete my thought, and this is

| pavim ¥. Parsons, and the citation is 165 Cal., 70, where a

the last citation I will‘giva‘gou, California Suprene Court,
;witness'waazpermittad not, and I undexrscore "not," to answer

{ ¢ities, because the questions tended to unnecessarily humiliate |

. And 80 holding the court stated at pages 8i and

"The next alleged errcors were where
thefcouxt permitted the éitness, Nelllie pavis,

to refuse to answer certain questions. Those

. questions were addregsed tc hexr mode of life _

&na her wocations in the cities o£WChicago

and Boaton, The ruling of the court was @imply
that i¥ the answers tended unngcesznrily to
humiiiate the witnass} she should not give
them, and raating,upon thia perfectly propex

, ﬂeciaraticn of the court she refused to answer,”
@11 I am.saying is this, I am nct trying to

:astrictwreazonabla 4nquizy dnto. angthing ﬁhat has hesn raised

: by way of direct axaminatian.
| T am just mtating fbr ﬁha record that I would

FE "_.—‘;' - ?"'. .
" LI !

P Ty A
.
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I Mr. Weedman might humiliate the wife.

ce:tainly gtrenuously check, and put équnsal on notice, to any

' type of questions which are so collateral and prejudicial,
. even if they may have some slight probative value, but which
1 4n 1ts total affect would tend to degrade and humiliate that

witness.

THE -COURT: Well, now, you have two problems that you

p:esent in your position here*

one problem is that some of the questions of
That is oﬁe point.

{ @ﬁe'next.point-you bring out is questions that Mr, Weedman

| might ask the witness raspecting Shea.

Now, most gquestions, as I understand it, that

you would ask the wife about Shea would be qbviously calling

. for hearsay answers; and would be objectionable as hearsay for

. one thing.

%

Thaﬁ would be ugless it is something like this,

*Mrs, Shea, you say you wefe wbrking at the club for two Or

thrae weeks, whataver it is. Now, you have testified that

M. Shea was the;&, Yes. Now, Mrs, Shea, at that time,” and

n!‘; *s;‘

%his is in zesponse td ybur posi.tion:.T v e e

Py ¥

o
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'fSha may testify to that.

wpid you see him with some kind of literature or

. plctures of a degrading nature.* This is one of the positions
| that you fear that Mr. Weedman would ask. |

MR. KATZ: Yes, your Honox} vhich would have no relevance.,
THE COURT: MFirst of all, it would call for an answer of

. "Yeg* or "No."

"I never saw him with somn piatuxes oz*phntographs.

L)

MR. KATEZ: It would gall for a conclusion too.
THE COURT: “Yaﬁ, I dids I saw him working there, and

He had. poriographic paraphernalia of a 1ew& natursq whatever
it is.

13

Now, she says that, isn't that gquestion a magter

.| of cross-axamination? You have asked her if Shea was there,
fwhether he was working there,,ﬂnid you seeé him there. If he
[ i vorking, he could be wbrking in the selling of liquor or

;pornographia litezaguze. ﬂo you see? I don't know.

Yow see that you are attampuing to take the

'benefits of your qnestion, than ?ﬁjqct’the obvioul crogs—

1examination. That iu & corract crcsc quostion, is it not?

MR. KATZ: I would.likeito.hnkwer that head-on.
THE COURT: Yas.

L

MR, RATZ: Mareiy bacause someﬁhing ‘technically falls

within the scope of direct examination, and therefore.is a
| p¥opex supjecﬁ of inqpiry‘in genexal, does not give counsel
| caxte blanche go-to inﬁc gomething which does not meet the

requiremenﬁs of 350 and 351 of the Bvidence Code, - Namely, that

whexe even though there'might be some probative wvalue, and for

CieloDrive.cOmARCHIVES -
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6a-2 1 | the sake of your example I will concede there might be scme
. ¥ 1 p::obativp weight, it is great’ly outwaighe& by the prejudicial
| | 3isge££eut. . ‘ . _
. In other woida, what this tends to do is simply say

5 | this, Shorty is nothing more than a purveyor of pornographic
6 literatura, He has all of these mechanical devices; and he is
7 r'wor‘;i;hy of nothing: In essence, he is telling the jury this

8 | pardon deserves to die, if he is dead.

e THE COURT: I don't want to get in an arguinent.

10 :: < Why did you ask §;éstions like where were you

1 'employed, how'long wara ygu there, what did you do, what ia

2 | your buainesse Khy thQse questions?

1B | MR, KATS:! I wiz;,anxver Ehat..: 3 0,
' ; - R i + b
N o1 ‘THE COURE: You' anlwér that. * T T
. B MR.; KATZ: Because, fi‘i:at of al‘.l;, 11: is certainly in the

e f People's case in chief incumbent upbn us, especially when we
w get to the”criticnl area anthe ti@ing whgn%wa allege Mr. Shea |
® | has 'aisappaama by reason of the cr.’g.n.ti.nal agency, that he had
B f a certain pattern of employment, and that we have substantiated
2 | by other people stating that they weré employed at this time orx
21 they worked with Mr. Shea, that they have certain days which

2 1 sgrve as a touchstone by which to answer guestions with

23_5 reference to the chronology of avents that lsad up to his

% dlggppaaxande in the latter part of August 1969,

5 ~ You will note I didn't go into any great detail,

26 .
for example, with Yegard to her employment at the Cab Inn Baik

27

4"! 1

in Carson City, nor did I go into any detail with regard to
his employment, apparenitly, with Jerry Binder at the Swinger's

CieloDrive.comARCHIVES.
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26a~-3 Boutiqﬁel. I wasn'’t Mterostéd' in that, as such. I was trying
| to show -~ adecount for vhere he wasz, and account fer his being
" there at certain times, and that is all. _ |
That; I think, answers directly your qugsi:i,orx.. But
| when you say, "Now are we going to give carte hlanche to counsel
| to say what was it, in fact, -that Mr. Shea did at this pracise

time,. isn't it a f'act that he iiad pornographic literakture, isn't|
j it & fact that he helpa;! sell it, isn't it a fact that he made

| ddrey mﬁi&aaﬁ and I aé&'pfo,t conceding these things for the sake
” of argument g e . 1:'-;: \:'4 B

. THE COBRT: All right, stop right there. You asked about

his employment. Yop, said, "Whgt did he dc;s ‘at that cafa.*

12 f Foaengt
R AR

. | You have asked '!;ha.t qu&ut:l.on. S

.. Now you are Mk.'!.hg m to shut off the defgndmt.
' {

5 | Yeu asked the qua:tion. How,r you dsk me to shut off furthex

| Questioning, T Rt

w1 MR. KAT2: No, not with respect to the Cab Inn. I have
1'8\_ | no objection.

1 In other words, I know that we are getting into an

o | BTeR which is going to move on to Las Vegas. We also know that

21 ' he worked for Jerry ﬁiﬁdﬁm and I only eliclited this point

s | that he was employed by Jerxy Binder at two places, the

0 - swingaﬁ"s Boutique in Las Yegu and alﬁo a place called the
o4 | House Of.;Pape:':backa. ‘

5 | 4 ~ Yhat was the extent of my examination, to

2% .. establish once again that he was working, Now, the rélevancy
z | Of this i €o show that, number one, hers we can account for

s | him being at a certain place at a certain time preceding his
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' disappearance. That is number one.
Numbexr two is to qhqﬁ that he was gainfully
anployed. That ie all, There /is no other purpose.

‘.f +
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THE COURT: But ghé~defandant may have another purpose.
Suppose his purpose i;:t6’$how that his occupation isn't what

-you say It ia. that he has some other coccupation, that he isn't
| there ah ﬁha tima you say he is, that hia business in salling |

'i",‘kf‘)( .

| acme kind of pnrApharpaIia‘or 1iterature takes him away from

there and that ha.can't ba thera.
You want; toacu& tha% might off lare and take your

f siae, which may be true., Imamhnot d¢ngihg~th&t‘one-way or the
| other, You are aaking ma to cut that examination off,

MR, KATZ: May I make one last obsexvation?
THE COURT: That is 1;1 right. X can't help bhit argue

| the mattexr, You are asking for a ruling, so I am discussing
| tt. |

14

Go ahead,
MR, RATZ: I don't mind Mr, Weedman exploring this area,

| as such, but for example his mtatement that he is going to
| show that Juan Flynn was involved in weird sexual acts, ﬁaviata'
 gaxual acts, that is the most degrading kind of thing.

THE COURT: You are fearful Mr, Weedman will ask the wife

{ -about sexual acta of Shea? Is that right?

MR. KATZ: Absolutely.
THE COURT: You frame the question of what you think you

_ are fearful of coming out, s6 I can have this clearly in front

i of me.

MR. KATZ: I have no idea. -
‘THE COURT: "Well, Mrs, Shéen, have you ever seen your

i'husband in certain types of weird sexual acts.” That is about
' the way it will come, scmathing like that,
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MR. KATZ: It could be- that kind oﬂ quastion.

-d'l,.

~"i‘HE COURTy I might xule with yoﬁ on that, because I
don‘t think that has anyihing to: do‘with his employment, with

" the term of his employment, with his occupation or livalilood.

I would probably rule with you on that. I am not.

saying I would or I wouldn't, but I prébably would.

MR, KATZ: That kind of gquestion would place mée in the

l‘mbst.unfbxtunate position that to6 even objébt-wnuld'amphaaiza

0¥, indeed, inferentially concede that the subject watter

~ inquifed within the question was true, and of coursze the

opposite would, in fact,'ba the Eaaea
X would be in a difficult position. I would just
ask £or a strong admonition by the court at that tims. Were

| T a defendant, I would ask for a mistrial. The Paople can't,
 because that would be double jeopardy.

MR, WEEDMAN: May X be heard for a moment?
~ THE COURT: I will listen to you.

MR. KATZ:; The matter is submitted. I have nothing

further to say.

THE COURT: I have, et me get some thinking out here.

The People have preferred very serious charges in

here in which they are asking for c¢apital punishment. The

Peopla's case hinges, as far as the corpus is concerned, and

at least as far as that half of the corpus or that part of the

corpus with respect to the proof of the physical body, the

-avidence.

Your criminal Aggncy, undoubtedly, in many respects

.
-
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+ ;;""

&8 far as the prima-facie shawing falls.on clrcumstantial

| aﬁ'j;donca .

| that you. can go to prove that, if you can 50 convince the jury.

| But you see, the defendant is entitled -~ you can't shut him '
| off and aay, "Well, I am going to take this in the whole

1 piétpfe here and convict you,” and maybe you can, I am not
arguing that. I am not arguing the .merita; I am f:an;.ing about~~|
I . am talking ahout legal a@missibility. You ¢an't at the same
time shut him off and say, "I am going t& ask questions about.

| wife, "Did he work there, how did he work, what did he do,
M

{ mnd -tthen: expect serious restriqtioﬁﬂ' in heve.

:: I think, undoubtedly, I would sustain an objection and make
| direction to her, Mrs, Shea; as to “Did you see some weird
| sexual acts by shea.* If the objaction were wade I undoubtedly

20°

Tt o F

. . B -

Row, the law, and you take the Scott case, reaches
- out and brings in a great field, a great panorama, of direction

' Shea, did you work at the bar or® -~ to the witness, Shea's
what were his hours, what is the time that he worked therxe,”

Now,; to 6na of your questions that you prcpcse;

i,would sustain it,
I dd_n't think it would prove or disprove ﬁny-tiaing '

or would be propsr cross. ‘ |
- b 4 ‘yaru Just argquing here, but some of thq;ia qmst’iont
| that you have ‘:l,'ndicated I should prohibit I think are inhiai:e’ntly
a part of the cross-examination. To rule any other way would |
be reversible error,

’ 1€ wa spend six months trying this, the court 'would‘

' come down and say, "You didn't let this man cross-examine,”

A

Y
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Now, you bring up another point. You talk about
¥ra., Shea, as I understand it, being embarrassed or her |

character impugned unnecessarily, but you have already got

Mra. Shea on the stand ﬁhere, and I amfnot saying it is critical

 but you have got her in there dancing day in and day out, part
| time, selling liquor, and that is permissible, and dancing

before people with her breasts exposed.
‘Tt i¢ rather difficult to say that persors engaged

'lin-that livnlihaod. that is golng to embarrﬁss her, simply

Tweﬁbarrass her; to ask her questions along that line.

That iz ona of the k:gumgn:;'ybu advancs.

* 1&!
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BKI and which would be morally degrading and would be evidence

2159

| thera.*

i .z. “ ,.-._?'
I think if there is any kind of criticlasm, she

? passdd tt;on'tO‘héﬁﬂelf Eytiayinq,'ﬁtgs, that is my business

It is hard to say thtwquestions asked of her are

‘f-ébing to embarrass her in some wuy.' I don't think you are

going to embarrass her by whatever the questions are,

But you can unduly more or less attack her charac-

 ter. Shé»is in her own honest answers putting herself in a
E:-certain light in tha pressncs of the jury,

- The jury is.deciding the case. I'm not passing én

| the facts. The light, the establishment, the mental reaction
| é# dancing around there with her breasts exposed, you have the

{ flopping around in the shadows there -- that is the way I take |

it from the way I have seen these pictures of the way they do

1 I don't care what they did. I am not trying those cases, |

But ‘that is what she does, That iz her livelihood.
MR. KATZ: We brought it out,’
THE coﬁxm: T am not criticizing this, but I am answer-

ing the position you say it may unduly cause her criticism,

 impeach her character, attach a stigma to her she couldn't

overcomas,

MR. KATZ: 1 'didn't ever refer to asking her about

; Ii-fuﬁghar'toplaqa dancing or anything, I dqn't{know. All T am
B sa§ng on the record, we cortainly don't want to be subjected

to a situation in which there are inquiries made about other

| of specific bad acts; i,e., prostitution, for example.

hen

.y
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: This is what some of !:ﬁesgl .cases hold. You see,
this has absolutely nothing‘Wh?tgbégef‘to do with the evidence.
TEE COURT: Here 1s ygﬁ'r, 'question to Mrs. Shea:
"In whag-cdﬁgbltf‘wexg'yoé employed?® - ,
Now, I might askgéh&‘éaméfquestion becaﬁsé.fou
forced me into discussing these mat;grs,‘is that a necessary
guestion? Is it sufficient to sayf "ﬁere ﬁbu‘émployed at the
hotel here?" "Yes." You sea, y@uﬂgut out: #~ ‘you d?dn't say,
YWere yvou empioyedlhare?“ "yes." All right. "Were you |
employed such and such a time?"
"In what capacity were you employed?*
S0 now you have laid yourself wide open here,
You are‘leading with the chin out,
MR, KATZ: Counsel lhas every right to inquire as to what
she was doing there. T have no objection,
THE COURT: All right.
You have got to take the consequences that flow
from it. "In vhat capacity were you employed?" *“I was a
barmaid or topless dancer.*
Now, she has stated the f£act that she is a bar~
maid and a topless dancer. All right,
"when did you first secure employment at the cﬁb
Inn?" |
Now, you've got serious legal quegtions. You are
asking me to restrain here, and you asked her, "Whéen were
you first employed," a proper and honest questioh.
But there is a question as to what extent I can

close the mouth of defense counsel and say, "Well, you can't

CieloDrive.coOmARCHIVES
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enlarge on that at all. You have got to take that as your
key.

"You are cross examining but you have got to stay

on thig."

Have I the right as a court to say, "You can't
ask -- T don't know whether it is material or not but you
cantt e:xsk ‘Where were you -employ,ad fa ‘n}?nth before that?' Or
'Where were you employed two months bdfore?’ "

MR. KATZ: That i3, my poin;.

THE COURT: That chula qn ¢ouldn't be material < I don't |
: ™

‘. , $1
- ’ 13 ‘ ) . . !

know, It is very difficult PEPRIN S "‘l»t

You, yourself, have asked}hérg."When did you first
secure employment?" aAnd she gives thé data. If counael asks
"Where weze.you employed a mont@”fbaforé,fﬁgnd;shg says, "I was
amployed at another topless'bar,f and the truth is she wasn't
employed at the second, you can't tell. Thﬁt is your purpose
of cross examination, |

Thée fact she says she was employed at a ceértain
bgr at a certain time can be impeached by her own cross

exanination, or couldn't, I don"t know, But thig is the

danger of the court, at least, trying to make rulings on
" evidence prior to the asking of the question, That is why I

pull from it whenever I can. I pull.right'aWay from it.
I don't care who knows it,

I try to pull from it and get the question,
Sometimes ¥ ¢an't do that bacause the questions could be so
damaging and'so iﬁflammatory that I try ¢6 rule on it ahead of |
time in chambers, or something of that nature, But I dislike |
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to attempt it in any way.
and it goes both ways. It isn't just a one~-way
street, It gOES‘both ways, I txy not to force prior rulings,
Y would only say, there is latitude in here,
I would caution counsel for defendant to watch youx quéstions,
And if you have any objections, ralse your hand.
If you don't waﬁt to make Objections‘so the jury can hear you,
I don't blame you. I don't blame y@u‘g‘bit. I will take you
in chambers and give you a ;uling}liniéht ox wrong, I will
give a ruling, '; i A
And X will say right now you are atﬁliburty to
maka an objection every time you want to, “and. it 18n'tfgeing
to hurt my feelings and it isn't a queation of hurting my
feelings because you have the right to hava my xuiing. And I
know you do, and defense does, apﬁ_wa‘wi;r“givg it t6 you,
right or wrong, Y will give you the ruling., So thatlis about
as close as I can know.
MR, XATZ: Thank you, your Honor. I appreclate your
giving me the time in chambers,
THE COURT: All right.
MR, WEEDMAN: Your Honor , we have reachad about 11
o'clock, I wonder if we might have a receass at this time.
| THE COURT: All right, We will take a five-minute
receas., |
MR, WEEDMAN: Thank you.
(Recass,)

CieloDrive.coOmARCHIVES




7a

i s

12

13

14

B |
16 .

17

18

19 |

20

21

2%

23

T2

25

2.

27

28

L _ 2163

10 |

};i
(The following yroceedings were had in

i

; 1]
th

i

open court, outsida tge pr#sepce of the._ -
r. .‘? .‘ . ¢ -

jury.‘) i ?: .; 1, Jl'." . .‘: -»'l«,s ‘1"- ', -' ._ !L;:
THE COURT: All right, gentlemen., Wg will proceed now.

-

I will call the case of Paoplée against Grogan.

Dafendant is heré., Defendant's coungql,@g here, District
F) - 1 y \ f' ' .

' LR

Attorney is here,
ahd you can bring in the jury, if you will, sheriff

THE BAILIFF: Yes, sir.

MAGDALENE VELMA SHER,
resumed the stand and testified further as follows:

THE COURT: Now, you have been sworn, Mrs. Shea. State

your name, please, The full name. State your full name,

'HE WITNESS: Okay. Magddlene Velma Shea,
THE COURT: Thank you. Now, you have been sworn.
and we will proceed in just a moment as soon as th§
jury comes here, Thank you.
(The follewing proceedings weérae had in
open court, in the presence of the jury.)

THE COURT: Now, we have all of our regular jurors in

~ the jury box and the alternates are here,

Ang‘yéu go ahead, Mr. Weadman,
MR, WEEDMAN: Your Honor, the clerk is being geod enough
to‘bring out my copy of the transcript.
THE COURT: Oh, I bedg your pardon.
MR. WEEDMAN: Thank you. If we can wait just a moment
until I havea that,

CieloDrive.cOmARCHIVES
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THE COURT: Yes. That's xight,
® o | THE CLERK: Yes, sir.

vour Honor, may the recoxd reflact that references
to exhibits 20-~H1 and 20~H2 on pagésﬁ 2100 and 2101 of Volume 16
NDX s | of the dally transcript dated July 21 , 1971, are corrxected |
s | to raefer to exhibits‘ 2‘3{-_:1-‘1: md,%o;-itz.*' '
2 | THE COURT: ALL sight,' '
5 .‘ ' R T ‘_,?f‘,.‘;-;‘w; e
CROSS EXAMINATION' (Resumed) ®

X

BY MR. WEEDMqu e

w | LT |
1. | o} Mrs, Shea, we left off yesterday byfasking you how

j» | much you earned at the Cab Inn, and:'I beliéve ypur answer was
1 that you did not recall. And we leff off at about the same

" time by my asking you how much your husband, Mr. Shea, earned,

@ s | and you indicated that you did not recall,
16 In the intervening time have you perhaps rememberad
;7 | what your earnings were there and what Mr. Shea's earnings
18 b were?
19 | A No, T haven't,
20 | Q Can you give us any idea at all, Mrs, Shea, as to
21 | your earnings at the Cab Inn? |
2 | A I can't giﬁa‘ you that because, like -~-
23 | Q Well, it is all right. In other words, you are
u | telling ug you cannot?
5 | A No. ‘
26 : Q How about an approximation, if you know, of
z | Mr. Shea's earnings? ,
. 28 J' A T don't know what he was getting paid at all,
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Q I see. I take it, then, /that.-- and you cah
answer this yes or no if you will -~ that he never discussed
his earnings with you?

A No.

Q . You indicated yesterday fhat*ydu had come to

| california in 1968. Did you come Here alone or with scmeone?

A I came here alone,

Q And do you have relatives in California -~ or
strike that,
“ pid you have relatives back in 1968 living here
in california? |

A Yes, I have relatives here,

Q 2nd you have relatives here in Loa Angeles at
the present time?

A I have a sister here, yeah,

Q I sesa. Who was it that passed away in yoir '
£amily, Mrs. Shea, sometime, as I understand it, in June 196972

A Grandfather. '

Q And that was somewhere in the San Joaguin valley?

A gea, it was,

Q At what time was that, do you kinow, Mré. Shea?

A Tulare, California.

Q Up in Tulare?

A Yes.

Q That was the reason, of course, that you came down

from Las Vegas on that occasion? ‘
A Yeah, DR

Q ° 2nd at that time,;oﬁ.coufne.ryou-returnea*with
N i 0

ﬂij“,:.‘

5,

. »"

."':T“-.“,’ .{',-.-‘ 4.
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‘nr-,’ ! " i’(“’_
Mr. Binder and were met'at. the airport by hig wife, is that so?|

A Yes., From.Lasqugas{ ";i.; L ,’E.;iu H ‘:‘

Q Waas there any parti&ui;¥ féaaon that Mr, Binder
returned with you at that time, Mrs. $§é§2ﬂ‘ '};1;
A I don't know., He just cam;;ﬁome. -Helli;ed-hare.

Q So that was just more 6}5135356f an.ﬁcéidéﬁt, ir
you will, that Mr. Binder just happened to come back to Los

Angeles with you?

¥ I guaess so,

Q pid you actﬁally fly together or sit together on
the airplane?

A Yes,

Q I see, How did you get up to Tulare, Mrs. Shea?

A I caught the bus.

Q all right.

Did you go up there alone or with someone?
I went up there alone.

Did your sister go with you at that time?

No..

was she living in Los Angeles at the time?
Yos,

Was she at the funeral, Mrs. Shea?

Nov.

O PO ¥ O P O P

Wwhen we say "your sister" I realize it is obvious,
but we ara talking about that is her grandfather as well as
your grandfather?

A No.

0 Oh, it is not her grandfather?
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No. _ .
Q Was that perhaps the reason your sister didn't go
to the funeral?. ’
a Yes, It's my faﬁher"n daughter.
I see.

So it's not your full sister in alny event?
A No.
Q ALl right,
When you firat met Mr, Shea and thereafter, did
he appear to have any kind of a drinking problem, Mra. Shea?
A He drinked. But a problem, I wouldn't say a real

'big préeblenm, He drinked just like I drink somatimes,

Q ¥Was this,; however, something that you quarreled
about later on, his drinking?
A Yas.

K -

Qf And did you quarrel about it because he was drink- ,‘
ing too mich? LS f

3

A jWell, I aidn't 1:I.ke for him‘ to, drink.
h_,, " At qll, or i{oo mucpf ! ,,i‘l
A Not too much. And not ,_at: all, really, becsuse I
don't like to drink. % fvf ;' KR oo
Q I see. Bt;t you do drinls? 3
A On occasio;zally. '
Q Did you usually drink with your husband when he
:A was. drinking? ‘
A . Sometinmes we had a few drinks together,
Q bid you argue following his drinking, that is, was

| the @rinking related to any arguments that you may have had
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4}’_;1 )}(” f‘g N
AR ! 4‘
with him? ~ : )
‘ A,  No, not #ll.the time, ]} -
2 Well, were there times, though, when perhaps he

would drink too much and an argument would follow?
A Sometimes we had misunderstandings. and I cbt;ldn"t
‘trulg} say that it was the drihking all the way. |
Q When did wu meet the Binders for the very first
time, Mrs, Shea, either one of the Binders?

0 f

A
@

after the first time you went to Las Vegas in cdonnection with

Mr., Shea?

A Before. ‘

¢  2and you met them here in Hollywood?

a Yes. |

Q 2nd they were living out along Hollywood Boulevard '
‘at the tina?

A Yes, f .

Q bj.d you gﬁderst:and& theﬁ: time that Mr. Binder had |

4 business here in Loz Angeles or in the Los Angeles area?

A
Q

for a living, if anything, here in Los Angeles?

A

In '69,

May or June, I'm not sure,

All right.
Well, let me agk you this: Wag this before of

No, I didn't know.
Was anﬁrthing ever said about what Mr. Binder did

No. Don never 'ta‘,ld me anything.
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-:himselﬁz‘

fiBoutiquewiygq;it not?

W

- pornographic matarial?
T T e o

| thezs.
19

Q I take it -—~you-éan answei this "Yes™ or "No.®

I take it you never discuszed that with Mr. Binder

A No.

0 Now, Mr. Binﬂnr~did.haye a buginess in Lax Vegas,
did he riot? |
I | Yes: |

0 Ona of theesthbliahmeﬁts was called the Swingexr's

[ R T Y I Y

b ) . Yed;

Q Hrs. Shea, this wag a shop that sold aerratic and

rratv iy ey Wl o ey i S A i S g g

Is that correct?
MR. KATZ: I'will object on the grounds that 1t calls for

{ & conclusion of the witness, and it is ambiguous as to the

| meaning of the terms.
17 [ :

He can ask the witness what ﬁas sold, if anything,

THE COURT: The objection is overruled, Yok may answer

1 the question.

Is the queséion clanr?
THE: WITNESSa ayq, it wasn't,

THE CQURT Raad the questiqn, pPlease,
,,a(The qugagign was rcad back,by'the
zapoxtufias'kaiiowd:J'"*.i*ﬂfﬁ

*0 Shea, th%s w*s a shop that
sold erratic and purnégruphicamnterial?”)

THB COURT: Iﬁ* 'E{lei; qﬁqﬁt%onvc}e“ ?
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THE WITNESS: Yes, bﬁt.x don't understand what -~

THE COURT: Can you restate it, please?

MR, WEEDMAN: %Yes, your Honor, |

o Wasn't this a store that sold magazines -- first

. of all, that.gold magazines depicting persons in the nude,vboth:
' male and female?

A The store sold a ?E{{PtY of thingg.t_q
0 waml, tell.gs wﬁat the store mold, th;n‘
Perhaps I should just ask you this that way.
A They s0ld lingerie, they sold souvenirs, they sold
' mngazines, t;;;“zazaxfagular books.
- It was just guite a variety of things,
0 What kind of magazines did they sell?
A Guns, horsas, books with the cover over them, you
- ARG, 1 e e+ e e |
mows

= I medn like =-- wnll, I guess you would say =~ I

B e e e R A~ .-, =

| guess they was nude, but thpyzhaﬁ thcm covared.

S

¢ I am sorry, ?hat was eovere&, Mrs., shea?
A The*booksi .
Q -rhg hooksrthdpﬁeyyqs'ware cqvaxnd in asome fashion?
2 Yes, thay. wer;: ST |
Q You mean they h?g';%ég.é_éiﬁgq:wrappef on them,
gomething of that sort? ’ C )
‘ A Ho, it was chvered mora deeply than that too.
) I!m not quite sure what you mean by *covared.

You mean physically covered with & piece of paper or

| cellophane?
8

A No; it had a wrapper around it, but it had things
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| where you couldn't see things.

Q You mean -~ ware theae‘bookq‘stgpiad'tognther? '
A Yos, tha& wexre stapled together.
They couldn't bs opened.

0 In other words, if a custcder came into the store

i and wanted to look through one of these books, he couldn't get

the pages open, is that so?
A No.
MR. RATZ: PExcuse me, your Hopoxr. I have no objection to

© | the questions and answers that we are gettihg, but we are

getting double negatives and I don‘t think Mr. Weadman wants
tha record confusing either, ‘

I think sha mannt to say ‘!hs' in response to the

HR. WEEDMAN:,{I am satisfied with the answer,

MR. KATZt ,“Well, then I have no objection.
THE coung:, @sk,you: next questian.» You can redirect

" if you have any" Quastion wien hgnxdfto tt,

MR. KATZ: Thank yqu :o.much, your Honor.

Q BY MR, HEEDMAN@ Mrs. Shea, do you know why these
3 Books were stapled?d T 7 " S
A T never asked any gquestions, no.
9 pid you understand, nonathelest. that these books
e A e e o A o ek

. Were staplad because they contained pictuxea of pnrsons

e it

| involvad in sexual acts?

A Nor X didn't.

Q Did gou_evar lbok inside any-oi these books?

5 ' Ho- - )
L -
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0 Did Mr, Shn, to your, knowledgc, ever look :i.nside

- any ot thesa books?

TP A g

-A- He navar brought any home.,_,,

g Diti Mr, Shen work at the Bwinger's Boubique in

' Las Vegas while you were there?

A - Yes, he did.
Q@  What did hé do there, Mrs. Shea?
A He was 1:Lke a manager, and he kept track of the

{ salesgirls and the salewmen, -whoever worked there, what is
vl happening throughout the day.f’-

P Di& he, himsélf, soll items of merchandise that

ware there? '}.y: )

) et e A ;';i’. Vam, 1_ ".
A I can't agy,;gguyuépp;'wgsnﬁﬁiat'thq‘shop all the
NI o \ K et et 3
time .

R A

When I was there' hafaidﬁ'ﬁs .
o When vou were there you didn't sae him actually

. gelling anything, huk rathe: “sort of managing~or running the
|

' ghop?
. - Is that corract?
A Yes.
Q Whnt about this other store that Mr. Bindex

i o ey A e il h L

apparently owned in Las Vagna, tha House of Paperhucks?
m..,,..«f— B B e N Tt

Cah fou tell us what was sold thera?

m——— T = e 4

A Books,
0 HWere they books that were at Jeast similar to the

_ ' books that we ‘have just baen talking about that were sold at
21 |
~ the Swingar & Boutigue?

A They were diﬁterent.

. CieloDrive.cOmMARCHIVES
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Q By Ydifferent" you mean that they were not .:bc;pljca

. depicting sexual acts?

A I don't know, bac,mse thgy had a lot of bocks, tnd

fambiala, - e AT = L

- 1 would go there to see Donald, and that was all, _,

- I wasn't ini:erested 1:: what they ‘were selling

P . i

there. I h
. Q To your knowledge did Mr, pinder have any other
S :
| ‘businesses? .- ° .

v
rl

,"_‘ That is, othex than these two storcs, the Swinger's

. Boutique and th;e Fo}:&c*of Phpqxbat;ﬁs ;.p f.ni; Vagas?
A That i the. tmly twa. to my knﬁwltdqé.
0 bid you w?rk whi;li you wara in Las Vegas with
. Donald? o N
A . No, SR SR RN
0 D6 you know what Mr. Binder wa; paying Donald .wh:l.le '
| he was warking' for Mr. Binder in Las Vegas? |
A YXo, I don't, o
0 | Gan you give us any idea at all?
A No,
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» busiheéses or locations?

A

Q.
' generally did for a living at. that Eime?

A

Q’ :

" agsume perhaps that he was in the business of managing bheer

bars?

A

A o £ Y
Ciravite
0 Did you have any mOnay“ydurself when you left
Los Angeles to go up to; Las Yegas® 4} - [0
A Yes, I did. '
g How much did you have with you?
A I don't know the exact. figure, but it was ovexr $200.}
g Pardon me? | |
| I don't know the exact figuré, but it was over $200.)
Q How about your husband?
'Did he have any money, if you know, when he went to |
T Las Vegas?
A Yeéf'he did,; I guess.
. Yes, he had money,
'R Do you know how much he had?
i N6, I don't.
0 Can you give us any idea at ﬁli as’to how muéh
money he may have had?
A I don't know, becaﬁse I didn't ask him what he had.
Q Did Mr.. Shea, whenjyou.met him at the Cab Inn, aid

No,’he didn't..

What was your understanding.as to what Mr. Shea

He never talked about it,
When you met Mr, Shea at the Cab Inn, did you

1

. ' ., 3 ;:’.“‘ .
We never disg?ssgd that either. I was working

=
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‘f

8a-2 1 thén, He wu ‘just my boss.

. 2 ' Q *ﬂ, "' as :I.t gour understanding that Mr. Shea was going
8 to. J.eave» the Cab Ima pahi;anam,rii; whaiz he gent to Las Veégas?
Yl A Yes, he t?,lfi ino. TR
5 Q To your knowledge he had worked at the Cab inn
¢ | approximately one month? AN
7] ts thab correct?
8 - A Yes, . ,
® Q Did Mr. Shea indicate to you how iong he had

| intended to work in Las Vegas for Mr. Binder?

1 A No, he didn't,
12, | ) How long did Mr. Shea act-.ually stay in Las Vegas
B | working for Mr. Binder?

) 1 | A T am not ~~ I don't know exactly how long.

. . B g It would have been between a month and six weeks,

1 | at the most, would it not?

" Yes, almost two montha.

A
ol 0 Almost two months?
® | A Yes .
2 Q Then, of Gourse, Mr. Shea returned to Los Angeles

4 abbu‘t a week after you came down for the last time?

.22
A Yes.

o3 : .
Q Had you had a fight up there in Las Vegas before

24 | _ .
you came down to Los Angeles for the last time?
2 .

A NO, ‘
%6 Q I take -i't', then, that wheh you left Las Vegaa
. i there was no misunderstanding or disagreement baetween ymi and
® 1 bonaiaz
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' 0  Rad M. Bheu.indiqated t& yo& why he was now leaving
i this job in IZas Vegas? P A
| A Yes, A

b ‘What was that raeason?

A Because he wanted to go to Ai‘:l_.xon‘a to work in a

| movie for Robert Bickston.

10 -

1l ox his wife, but I don't krow if it ever started or not.,

B

| the guestioén.
S

e e P " 2176
. . ,; ! ‘.‘ ..‘: - i"’ f"".: -'): uf . b " . ] .
11"' = ,|" “ ,,"?;!" - L] [ N -
¢ ® !f o »’1 \ ‘.‘ . i’ :._} 4 -! *J

A No, wa had talkad about coming back here.

[ When was that movie to start, Mrs. Shea?

) | In.hﬁgnst.

o Was there a movie that started in August, Mrs, Shea?
A - 1 don't know. He wunt out and saw Mr, Bickston

Q So far as you know, as far as you can tell us,
there was fno movie, then?
Would that be a fair statenment?
MR, KAT?@ Excuse me, your Honor.

MR. WEEDMAN: I will withdraw the question. I withdraw

Q Just to be clear about it; did Donald go to work
on sors movie during the'month.of August of 13697

A Not -- uyntil tha 1l6th, he didn't. |

¢  In other woxds, you didn't see him after August the
16th? ‘ |

A No.

1t} | But up to August the 16th did Donald go to work?

A Yes, he did.

0 In a movie?

A No.

ey CieloDrive.comARCHIVES
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;.i‘. * 175 { ¢ ; j L;‘ ] s
' Q pid Donald, up to Augus’t 16th, go to Phoenix, .
- Ardizona? .
A No. .
Q Particularly, did he go to Phoenix, Arizona for

| any purpose at z;Il, movie or otherwise?

9 - Apart frow Donald leaving the employment in Las

| vegas to work in a movie in August, did he leave for any othey

- reason?

A Well, he wanted to work in this movie, and living

 expenseg over there was guite high.

Q 0f course, you‘ve indicated to us that you did not

| k#ow how much Donald was paid by Mr. Binder?

A No, I don't.

Q Can you give ug any idea at all, Mvs. Shea?

A J; don't know what Mr, Binder paid.him at all,

() Now, who pald the rent on this ~~ I believe you

‘ indicated $2,50-a—nonth apartment in Las Vegas?

19 |

A bon. .
0 pid you contribute any moneys at all to your

{ mutnal support while you were in Las Vegas?

2 |

A No, I didn't. ,
0 Where did Donald get i:he $25Q to pay the ::ant. if

- you know? .
MR.. RATZ: X have no objection, he said “it’ ahe knows."
THE COURTs a'ult ra. ninute, plaasde,

Read the: question, 1f you will.
) i g r ..‘ t :‘\ f
Y. -7 {fhe guestion was raad back by the
i K 'T»‘ . .

LA *
T ¥ T o kw4 o
¢ L R XY P ' 5

CL L. LY ¥
R T _3"5. DN
i . 4

:g’,,- C W =

R
- .
I DR
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reporter as follows:
ny Whexe did Donald get the $250
to paﬁ the rent, if you kncw?®)
MR, EATZ: I withdraw my objection.
THE COUERT: All right.
THE WITNESS: FProm his employer, I guess.

D BY MR. WEEDMAN: From Mr. Binder?
l . Yas,
0 Wworld it be falr to say, then, that, if you can

f‘texl us, that Donald did not, himgelf, haVe'enough money to pay’
,f the rent? ‘

A ° No, the first zent, no.
g Was Donald making enough money in Las Vegas to

; support: the both of you?
B o{

A Yas, I¢ubu1d.sa§¢ |

Q Ahoﬁt how high wexrse your 11ving~axpense§ in Las
Vegas? '

A The rent wag about the highest that we had., We

g Wall, you indicated one of the reasons that you
came back to Los Angeles, as I understand it, is because it
cost too much to live in'Laq Vegas?

Well, it aid..| -

A
D
9 = Is that qnanﬁgthe reagons you returned?
y J;‘\nu
A YQB;}
0 ,'Ieam just-askjng ydu-noﬂ app;oximdtgly how much it |

!

Y3
cost the both of you per month to 1iva in Las thas.
A Well, I don't §n0w~ﬁéw?mpcﬁ”it cost to live there,
LS ! i . i iy

4
LA N I

a7

N . . P
P LA
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t’he both of us, but they have. slot machines and they p:l.ay

| blackjack, so I like to {!o that., _
: He gave me money to do that, so that was another

re‘ﬁ_:on that I left, bacause we douldn't afford to ~-~ for me to
throw money away like that.
(. 0 - SO one of the othex reasons ‘you‘ left Las Vegas was
f:"‘ﬁ.Q';’g_et away from the temptation of the 316'4; machines and the

other gambling up there? ‘ ' | o

A Yes,
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Q  What about Mr. Shea?
Did he also spend too much money playing the slot

machines?
A No. , ,
o) ’ You were the only one, then, who did that?
A Yes,
Q Is that sc?.
A Yes,
Q when did you learn for the first time, Mrs. Shea,

that Shorty knew some folks out at.the Spahn Rench?
A it was in Las Vagas he told me.

Q What did he tell you about that, Mrg. Shea?

A Well, he told me that he had someone that he
wanted me to meat out there, because he had lived out there
years -~ before I even Khew tﬁat Donald existed,

He told me that he wanted me to meet Ruby Pearl and
George Spahn because they wad vexy close to him. They was like
a family, and Gaorge wua Iike a father to him.

He had QLVQd out there previous, before I éven knew

him, apd_wozke& out there for a number of years.

,Q'1§ And, of qoursa, Donald told you about George Spahn
and Rnby Pearl up in Las ngqs?  §E:a, i

A Yes., ; '14;,*1?-'

Q Where were'you liVing,'Mrs. Shea, when you met
Donald? T TR

P

A By myself,
Q Where wag Donald living when you met Him?
a T don't know,
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0 Where was Donald living after you started going
with him?
A It was -- I'm riot exactly sure but it was on

" ‘Loftg Beach Boulevard, out there close to the job somevwhere,

but I don't know the toyn_or whatever,
Q In any nvenir he wag not living at the Spahn Ranch

" when you wers gping ‘sut: with hin?

A "‘:'Iio.a £
Q" Have xoh any 1dea 1}0'7 1°n9 Hr] ﬁh‘“ had 1ived out
4._ ALY LA A A -

near the Cab Inn?

A Ne, I don"t”;" IATE PRI
Q What sort. of placc d:i.d Mr. Shea have out there
near the Cab Inn? * S ‘." o

Was it a room or an apartment or what?
A It.‘wa‘s an apartment.
f  Did he live there alone or with someone?
A He was alone, |
, Q | was there any particular .z'eason why, when you canme |
back to Los Angeles, that 'you didxi't go back to that particular
area to live? |

Iz there any particular reason?

A Because I was never living in that particular araa
ANYWAY o
0 T see, When you returned to Los Arigeles, was it

your intention to go back to work at the Cab Inn?
A  No, not really. .
Q What sort of employment did you intend to maintain |

when vou came back to Los Angeles?

i
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‘  2 B ing I went bacl,c té vmrk out there.
3] 1 lso had ?. check out the;:e go I went out thera
' P

4 1 to pick it ap, and, rwent to mor]c.! Vel ‘f,g e
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0 And then about a week lJater, why, Shorty joined
you? ‘
| A - Yes,

Q Now, you stayed with some folks when you cams back

| to Los Angeles, That is, you and Shorty stayed with sone
: folka. Who are those folks?

- are. Their nane, And, 1ike, they had a big housa out there

" in Carson,
Q And is Carson nea_‘:; where the Cab Inn is located?
2 The Cab Inn is in Carson City.
Q So you and Mr, Shea stayed, in effect, near thae
Cab Inn? " |
A Yes.

il - No, T aidn't ask him,

. A

A M LS R *,.

A It was a friend of his, T don't remember who they

And you stayed thére about two or three days?
Two days.

Q
A
Q And then you moved to the Wilcox Hotel?
A Yes. ’
0 who paid the rent at the Wilcox Hotel?

'y ponaid, o

" Do you know how much money Donald had with him‘whaﬁ

nu
4
e reg.{xrned from Ias Vegas?

A
-Q &“d 1 take _it he never told you?
. e 1 % ‘1 s

a' ",.'.No.t"i_"'* 'E'N;",
om0 How :much money did you have when you moved into

the Wilcox ﬁotel?
LA YL -,an:g had & hundred-and-some dollaru. I don't remember|,
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" 1 husband had an automobile?
S A '

18 1

15,

20 |
1 the negotiating and the purchase price and so on?

21

. .23‘ N i

23

26

- b7

28 il

i

I don't know whht counselrmeans by participate in.

" between you and Donald, that is, what he paid for the car, that|

.; I don't—remember.

t

'actually paid for the car?

o
k i
e

; . “Q‘ Did you partictpate in Shorty's buying this auto~
mobilé £rom Jobi} Enfield? . j**

‘A piez |

Q Particiﬁaté ;n the purchase of the automobile?

MR KATZ- Excuse me. I will object to the ambiguity.
MR. WEEDMAN: Yes, I will withdraw the guestion.
THE COURT: A1l right. It is withdrawn. |
Q - BY MR, WEEDMAN: When did you -
THE COURT: Walt a minute, Pardon me. I want a
statement for the transcript.
The.que§£ion is withdrawn.
'Ask yohr next question.

0 BY MR, WEEDMAN: When did you lesarn that your

A - When he came home. .
Q So. that's -- so it was news to you up until the

time -= I mean it was news to you, you had nothing to do with

A No.

Q  Do‘yoﬁ know whethexr or not Donald actually paid
any moriey for~that automobile?

A I don't know,

Q I take it that that.subject-was not discussed

is, what he agreed to pay for thé car and whether in fact he
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2 Yeah, he told me what e was supposed to pay for
it. what he -- I don't kinow whether he paid it, but what he
wantéd for the car was $200, | -

Q Well, as a matter oz :Eeict, Mr., Shea didn't have
the $200 for that car at that £:I.ma, did he, Mrs. Shea?

A at the particular time, no.

Q So as far as you knew at that time he would have

to pay for it at some Jlater date?

A He had just started to work when he got the gar.
Q And Qha:_:.e was he working wh;an he bought the car?
.} out in Norwalk. |
Q and what was he doing in Norwalk?
i ,:A,, He was the manager of a bar.,
i PR . Q 2nd what kin& of a bar was that?
A Beey bax.
. {; . { 9 T Was* thata beer bar that: was owned by this what'an
hil-naﬂw Bromhefm *Wlio had owned the Cab Inn?
;A !as. ‘
P Q - 3* Anci h‘ow long did Mr. Shea work there out in No:wals:
LI ‘A M Aboui: a‘“‘.ivreek
Q | x};a-;ci did he leave that employment for any particular
reason?

A ‘ﬁa left and dgtarted d:v:ivi,ng a truck for somsbody.
Q So he left to get another job?

a Yes.

Q

And who did he work for in driving the txuck?

A T don't know. He got up every morning and went to

work, and he came back every afternoon.

“\J'
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A8 po you know‘huw much your husband earned during
‘that wqik he workeat :tu uomaug: in the beer bar?
LA I

A No, 1 d:l.dn't’ ask hin.

PR SN
Bne.

0 wa Aang did he work as a truck driver?
a About tnp weeks,
Q - Jm& how ‘much’ cnd he earn at that time, Mrs, Shea?
A I didn't ask him about his check or his pay. He
' jﬁst gave me what he wanted to give me.
Q. How mch did he give you?
: A He gave me an allowance to spend on whatever I
| wanted to spend. ‘

¢} can you givu us an approximation of how much that
was? . ’
A . Oh, sbout §35, §40, which I wasn’t doing anything
';”with. R S ‘
Q How long had he held the job as a truck driver?
A ZAbout two weiksﬁ' He got laid off.
o S0 that's ﬁhé reason he left that?
A Yes. _ _
o Wan theze any'partiéular reason why he was laid
| ogez
A From what I undexstand, the guy didn't have any
| wdrk, &
| Q . Do you know what kind of truck he was driving,

that is, the business that the truck was in?
A‘ " wWell, he would be awfully ﬂirty when he came home,
So I just presumed that ho vas working in some ~- doing some

| congtruction work.
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Q And what did~Mr,_shea~do fér a 1ivin9} if anything, |
aftar he was laid off from the truck driving? '

A He sta‘rted tree~topping. Cutting trees,

Q And where was that, Mrs. Shea?

A but.in the Valléy some place. I don't know wher

it was, either.

Q How lorig did hé have that job topping trees?
a Until he fell out of one of the trees.
Q "Well, about how long was that? That is, how long

‘I did he have the job before he fell out of the tree?

a About a week,
Q ”hnd I take it he zuffered some injurias when he

fall out:¢ff&ft:aé, is that so?
T A A '
‘*l n" .;‘A \ i Yeah -

"l ¥ - *

L

Ly

ch What happenad to him, that 13, what were the
‘.1 1""- "o 21* . L

inju:ieg? i }u:ﬂhzs,he.p.

' .
. ~ “
i A

x

A I don't know. He went to a doctor from the job
'ﬂs}‘;ﬁ'g‘:‘ .o

_and he ca@pﬁhdmea-‘;§§ x

Q- 1!.and,hq never went-back o tree-topping or tree

!“':f.‘;‘ b it

trimmiﬁg, whatever it was?

A Yaah, he went back, but I -- he didn’t climb the
trees. He was picking up the branches that was ~- whoaver
ﬁas cutting the treas.

f§ ' So even though he wasn't trimming trees, he
continued in that same general kind of employment for a while?
| A vh-huh,

. Q ﬁheut how long,'thén, did he work for the outfit,
if you will, that was engagéd in tree trimming and brush
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.

X
i

~cleanup? R

L3

A » " well, the week before the 16th he worked thrae

5&ys, And he qu om too, because they bad cleaned up whatever|

llui

they waa‘ cutting'. <~vAnd he ﬁu .waiting to go back to work.,

0 -Well, .shout how many days 6verall was he involved

*1‘)'\l'\“ v

- in the treé wor};? NDTRA

R, . I dopit raqall.
Q; L“Less thaniasﬁe;eik?
‘ A o, it wasn't less than a week because he worked
one week, and that is when he fell out of the trea,
Q Then he went back and he worked how much beyond
thatf
A Abdut ﬁhréa days.

Q 56 he worked overall about a week and a half and

-ghen‘ he was off for a couplé of days in that period of time?

A Yes .
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9a~1 1

0 How much did he aarn on that job, Mrs. Shea?
2 ) I don't know.
3 9 Were you working at this time anywhere?
4 A No, I wasn't,

g  What was 2:11'. Shea doing for a living, if anything,
-,‘ when you first were taken to the Spahh Ranch?

? A The first time?.

0 The £irst time,

A Hé had just got back from Las Vegas.

b 0 ' S0 he hadn't gotten the job yet out in Norwalk in

H | the beer bar?

13 -} ' : :
_ Y And when you went out to the Spahn Ranch, why, of
-14
- | course, you met some folks out there, and Aid you meet Charles
15
.| manson that first time that you were out there?
6 | : Wt
S A Yes, I did.
17 '
g Did M. thaf“intrbduce you to Charles Manson?
18
A YGS‘; ¥ hQ?dié
19
0 Butt. *he used A .nme that ’q;.\sn't ehurlas ﬁanson, isn't
20 | . ‘,;.'M‘ ~iv;;:“.‘f t .
| that so? aira ot SRR
21 L .
. A Yas. '?f"‘ ;‘ " ; ? ‘f;
22 _ M
. 0 ‘That name was Charlie Tuna?
25 e . _ b
| N Yes. I R T  S
24 it - ;T
, Q And what did Dona.‘l.d say in connection wii:h Charles
95
| Manson and what he d&id for, perhaps;, for a living?
26
1 A T doni't know what he sald to Charlie Manson,
2r )
0 No, what did Donald say to you about Charles Manhson?
28 .
' A What did he say to me?
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| friend’s car, the ope/ "that ‘we Were Htaking in Carson with.

19

2 isr Jugt/ and Shorty g‘o out to the Spahn Ranch?

a .

22

|
., | there was Charles Manson?

24

%
2 - : : ,
. . | Manson was that he had written some music for the Beach Boys?
21 9

8 |
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0 Yes. ,
A - Well, he said that I ~~ once that lie had wrote

1 songs for the Beach Boys.

Q And did he say anything else to you about Charles

Mangon, otherwise known as Charlie Tuna?

A Ho.
9 o-kﬂy.o .
piad you spend wvery nuch time paerhaps meeting

: Charles Mangon?
o

A ~ In all he intrqduaed me, and 1 said hi, and he gaj_d
hi, that's all. 3 ',

~ ;,
' i

0 D:ld yq{u ;:ﬁert anyona else that first time you went

o

e g -, -
% 3 - B # e &
"; - Ko“ ‘&D. ' f'."w’ R {._’ ;,: "‘f t !"_'

AR _s‘. \«.“ f];“ R "
e - bid ’yo‘u"{drive out to'tha Si:uhn ‘Ranch in this

| autoinsbile that Shorty hid just :dm.;chasaa?
2|

A He hada't purchasa& 'this. We drove out in his
2 vou Oh, I see. &And did you go out there alone, that

A Yes,

Q | 8o the only person you met the first time you went

A Yes.
9 and the only thing Shorty told you about Charles

A  Yes.
0 And did he tell you that Charlie Tuna was not this

- CieloDrive.COMARCHIVES
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% | 1 had worked all that Saturday night: We had went to this
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| man's real name, but that his real name was Charles Manson?

A I aldn't -- no, he didn't tell me, He just
introduced mé as Charlie Tuna, and T didn't ask no questions

~ Jater.

0 ¥What was Mr. Manson d,oing, ir anyt;hinq, when you

actually saw him for the ﬁrst time?

A I don't know what he wax doing. He ¢ane to the

1 car. I was sitting in the car, And that is how I met him.

Q Was shorty in t}ie car, too, at that tima?

i‘ - .
A' ' Yeﬂ. V? i :
P

0 Did:Shortg ih&gibﬁethihq like "Nikki, Magdalens,
I would like you ﬁo mpet Charlie Tuna®, aomething like that?

A He -e4id -;::13‘9«. 3::3121 qq:{ rfe tidyﬁ,x \"Ciharlia Tuna, thig
i my wife Hikki, ahd that was it. = ° 7

{  what did Charlax Manson say ip reply to that?

A He just said hi and 'chai: waa 11:.. And I said hi.

Q Was that du‘:;:k:;{g hhqi aday;‘ :daytim’é

A Yos, it was in the évening,

9 Had the sun alraeady gone down?

A Noy

g And what, 1f anything, did .cha?’:las Manson do after .
you met him? ' |
_ A . I wasn't paying any Aattavntion to what nobody was
doing.

) Were there other people around the area, sven

A Ye#h, there was someone there, but like I was tired,
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you came back from ?ﬁgasi’

friend's house, and we had stayed wp through the night., 2And I
{wasn't really paying'dny attention to what anybody was doing.

There was peoples walking.

0 Do you racall how much you earned at the Cab Inn

A';dnring that: brief period of time that vou worked thsra after

;»‘

A 3. ’NOJ‘I don*t xecall.chauae I worKed funny hours.
Qﬁf t Wera:you ﬁaid by tha hou£?§; §§f '
A Yea.‘-'A' .~1¢‘. -

9 HWhen Shqrt§54-f%ho§£§‘iBQ<Chablaa Manson at thﬂ

ranch for the f£first ttme when you ware there, did Shorty Buy

- . ik

} something to Charles Hannon? *“‘: SRR

MR. EATZ: ZExcuse me, your Honor, I assume this is

| offered for state of mind evidence, is that correct?

There should be & limiting instruction to that

| effact,

17

THE COURT: Let me have the quasﬁienr<§la¢dcl
{the guestion was read by the rsporter
as follows:

"0 _ When Shoxty ~- Shorty saw Charles

Manson at the ranch for the first time when you

were,thgra, did Shorty say something to Charles

Manson?*)

o | |
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100-1 1y THE COURT: Now; the objection.
@ 24 MR. WEEDMAN: I willjwithdraw the question.
HR‘. KATZ: X have a”o, buiis of objection. It is state of

."4-

mind ev‘iﬂenca, arzd the jury should be i,nstructed that it :I.s
5 nut: offerad torw-i' R ?’x f-; S ;’.‘* §5 o

- VL RS TE

51 MR. WEEDMAN? :.‘: viil H:!.‘I:hdra.w the qﬁestian, your Honor.
THE COURT: I underat:and the po:ln

MR, KATZ: May I just address {:he cou::t, your Honor?

With respect.td the allaged Ednversation between
o) Mrs. Shea and Mr. Shea .éoncerning Charles Manson, thé jury
n | should also bé instructed that was offe:;e& for v#tate of mind.
- ﬁha’t was hearsay. i
e I would ask the court to give a limiting instructicn‘.

THE COURT: Your position, Mr. Weedman, is to show the

- state of mind?
B T S

14

R Is that coriect?
T MR. WEEDMAN: Your Bonpr, I am secking to withdraw the
N | queation, if I may.
? THE COURT: You are w:l,thdrawing‘?
” K MR. WEEDMAN: Yas, youi Honor.
| THE COURT: Al riighim-

# MR, KATZ: He hasn't withdrawn it with respact o the
2,3,‘ I other questions I alluded to, and the answexs given to them. -
2,4 ‘] I think the juxy should be advised it was offered
s for state of mind.
:6 THE COURT: The question is withdrawn. You may ask your
. - { next gquestion. ‘ “

Q BY MR. WEEDMAN: pid your hushand say to Charles

CieloDrive.cOmARCHIVES
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1

' Manson, “#i, Charlie®?

A ~ I can't say.
g pid your husband, however, greet Mr., Manson in some

fashion?

Do you khow what I mean by that?

'a, He got out of the car, and he asked was George

- Spahn and Ruby Pearl there, and he was talking to Charlie Tuna.

0 Well, 4id he ask Charlie Tuna, otherwise known as

| Charlas Manson; where George Spahii was?

Mi. RKATZ: Again, your Honor, there is an objection only
for the 11miéedﬂpurpo:e of instructing the jury that it is

offered for the state of nmind.

THE COURT: Is this directed to state of mind?
MR. WEEDMAN: It is not being offered for the trith of

the matter asserted, since a question *Where is somebody” doesn|t

contain any suthQntiva matter, your Honor.

THE cormm 2} 1 ‘think that will suffice, then,

Rsk four guestion or repeat it. I think that covers|

"
F N
& 4
3

L]

- et w
Y

, !

{';"
r

. Td /thé question. clearttbiyou?

it', i ‘ - & e - 3, - t

’g-.-_.““,‘!‘_*‘!A

"‘i\

P

THE WITNESS: No, SRR

THE COURE*' Do you want to restate it?

MR. WEEDMAN: I¢W$II_£ry3§yppr Honor.
S R R R

Q  Did your hushand ask Charles Manson whare George
Spahn was?
A I don't know what him and Charles Manson talked

about, but he asked somebody, because he came back to the car

and he told me that he was gone to have dinner. He was gone

CieloDrive.coOmARCHIVES
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1 Offﬂr&dn B .;" ) }r‘j' :' "‘4 .

| out to eat,'and Peaarl héd.takan him out to eat, and they would

be back somatime.

0 Now; after you gsaw your husband talking with

 charias Manson, did Charles Manson then come over to the cax,

i‘and'you said "Hi," and Charles Manson said, "Hi"?

A We spoke, that is all.
I waa introduced.

Q So aftex your husband spoke with Charles Manson,

| your husband then introduced you to Charles Manson?
1 | |

X Yes, ‘
Q Then your husband told you something about Charles

MR, KATZ: Excﬁse me, your Honor; Once again there is an |

\ objection unless it is unde:stnoﬁ that it would be offered for

THE GCOURT: The last atatement would be hearsay. I
will sustain it.
‘ Tha statomént of Mﬁ. Shea to the girl --
" MR, WEEDMKN; I will agree, your Honor, that that is

| offered for Mr. Shea's state of mind.
2 .

HR. KAaTZ: Counsel is correct.

MR, WEEDMAN: And“his attitude towards Charles nanson.
H

MR. KATZ: I have no objeéction, your Honor, as to that.

i That is all 1Aﬁauﬁ;eeking, was the jury to be admonished by

® 3'youx anq: that that is the Iimited gurpose for. which it is

Yoy
'

't"r-‘\ ,-\,) * x

4 ey H. P S e
ER LN

MR, WEEDMAN: I hava agreed.

!..—‘

THE COURT: ALL cright. . Yo, iuve both agreed.
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a1

I will not reemphasize it or Yepeat it.
It may stand. Go ahead.
Q .BY MR, -wEEﬁm.z So we get the sequence of events

straight here, you went to iheé Spahn Ranch with your husband,
| and he got out of the car and he talked to some people, and he

talked with Charles Mangon. He returnad to the car, introduced

~ you to Charles Manson, told you a little something after the
" introduction about. Charlea Manson, and that is all that was
'sa:l.d about cha:;}.es Menson by your husband?

10

e

l \ Yﬁh: o me.

oo

. 9, '-D*if your hulband ovar gga:i.n discuss Charles Manson
with yow? u "0 rd 23 ,‘.- N
You can m;mr: tha?:"'!es" or "No."

A pid my ‘ihushand i;;in aver digscusg =-

9 Yeﬁ‘ n‘wzr gegli;ryog any jrore about Charlie Tuna,
otherwise known as Charles Mangon.

A We never discussed anything.

o I ‘take it your answer is that your husband -~-

A  Wait a minute, I don't understand,

MR. XATZ: Could we have the question reread?
THE COURT: Read the guestion, please.

- {Tthe question was read by the reporter

as follows:
ﬂ "o Yes, ever tell you any nmore abiout
Charlie Tuna, otherwise known as m&les Manson?")
MR. WEEDMAN: Your Hoanor, let me withdraw the question
Juat for the sa2ke of time,

PHE COURT: All right.

CieloDrive.coOmARCHIVES




10
in

13 |

13

B |

15

16 |
1w |

18

19

20

21

22

23

24

25

% |

27

28

3197

i known as Charles Mansgon?

. there wasn't any animosity apparent between your husband and

Q.. BY MR, WBEDMAN: Did you have any further conversa-
tionsa with Shorty, your hushand; about Charlie Tuna, cotherwise

A Yas, one Saturday.

THE COURT:' First answer it "Yes" ~- the answer is “Yes"?

THE WITNESS: Yes. | | |

THE COURT: All right,‘now your question. ,
'Q . BY MR, WEEDMAN: What Saturday was that, Mrs. Shea? |

A . It was the Saturday that he made the 10 percent

conimission on the horse sale.
0 Now, when your husband met -- rather, when you met |

Charles Manson, when you wéfc 1ntroducad‘§g him by your husband,

Charles Manson, was thaxe?
A I wasg just'introduced.
e, And youfwere introduced by M:. Shea as Mr. Shea's

ﬁ
)

new wife? -,,:‘_;*
- A L] 2
g & L. o e
5""*"_, o ¥08-1 - . {“-m ;!‘ Tt ,‘-1_“
S ":. i ?’{:« &.r Tkl '
Q And Charles Mahson didn't react in any particular
or peauliar way to that? ;i* ‘:{f‘

) -

A He. sald "Hi. QT
Q He jugn?;;;dﬁaﬁi;sf;;ig.

A Yes.

¢ I take it your answer is that Mr, Manson did hot

xeact in any particulax or paculiar manner fo that.introductinnk
A Just “Hi," no, |
THE COURT: Gentlemen, ¥ will interzupt.
We are at 12 o'clock. We will receas till

CieloDrive.cOMARCHIVES .
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24 O' 0100k » . :J'i ' jl.

I wi;l.l. ‘agk the jury not to discuss the casa or

o B

FIY

- to‘; iny opinion or conclusion..

-

4“‘,

. ’We wiil:? procaed at-.”;’!‘ o?.plock. Thank you very much.’

S .-: s ew gy

('.’t'he noon recess was thken to 2 o'clock p.m.

AW

- “- + 4 )
of the:;gm‘ day.) e
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‘#tate your nam again. Mrﬁ.fShep- v;

1w

1.0S ANGELES, CALIFORNIA, THURSDAY, JULY 22, 1971
2310 'PqHa

. {"he following pr;:!caedings were had
in open court outside the presence
of the jury.)

THE COURT: Nw, ‘we will proéeed' in People again‘ét' Grogan,

| The defendant is hare. ‘ pefendant's counsel, is here. People's

,..’!1:"'

caunsel };I.a hero{ t
- ‘And the w:ltness iz on the stand. Will you please

s!éi“ "‘ ¥ $..

Y ey

THE WITNESS. Hagdalene Velma Shea.
THE COURT: !l‘hanh ygn. E ;r,' .
* brow; you have hcen BWorn.,,
You ca1n h::ing 1n thma jury now, shexiff.
THE BAILIFF: Yes, your Honor. _
(The following proceeding were had
in open court in the praesence of
the jury:) f | |
THE COURT: Now, wa have all of our regular jurors and
the three glterﬁh?:ea hers in the courtroom. .
- You may continue with your cross-examination,
MR, WEEDMAN: If I may have just a moment, your Honor.
" THE COURT: AlLl right.
{Shoxt pause.)

MR. KATZ: Your Honor, while Mr, Weedman is attemptivg

Lo ;l.o.cate_! an 6bject, I notice that fixom time to time one

alternate juror is having tremendous difficulty in observing

CieloDrive.comARCHIVES-
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' Lo P :‘ "“? e .
gome of the evidence bécausge our back has been turned towards

| that respective alternata juror, and indeéd blocks the view.
and I am wondering perhaps whether the court can inguire

~ whethexr that seat is proper.

THE COURT: You-mean this lady heyxe?
' 'MR. EATZ: Yes.
THE COUET: Can you see everything clearly, lady? Do you

,i want to be brought up some?

ALTERNATE JUROR NO, 33 Except for a while yesterday

| some of the pictures I couldn't sea.

THE COURT:; You are satisfied you can get a proper view

:} of everything going on?

ALTERNATE JUROR NO., 3: Yes, up there, basically, ves.
THE COURT: ALl right., I think that covers-it.
MR. KATZ: Cartainly, your Honor. I just wanted to

dnquire.

THE COURY: All right.

‘ Now, go shead,
" MR. WEEDMAN: Thank you, your Honor.
- THE COURT: Yes. ' |

MGDMHE VELMA SHEA,
xasuﬁcd the stand and testified further as follows:

CROSS~EXAMINATION (Continued)
RY MR. WEEDMAN:

Q - Mrs. Shea, I believe we left off generally talking -
- .o ¥ B
o 1T

X N

RN

T
b ;v -‘\*} * o £ * |”I ‘..“ T 1"f

s - e T Y ., - -

. g Ten b s T P CleloDrive.comARCHIVES
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e e L %20l

e
f“

about Mr. M.nnsm;‘ L apparent reaction to you and to Shorty when

{ you mei: Charles Manson at the ranch. Did you ever see Charles

_-Manson again afte: that first mgatipg with him?

1
}c’f‘

A ﬂo, 1 ‘naver'aaw him ':again.

s " -

bl e f{' LIRS
-'- :‘ [ 3 :

1 |

li
*
; £
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A IR

Q Now, with respect to the other personnvﬁhat-I
unﬂexﬂtﬁﬁd_?ﬁu.met at the ranch the secénd time you went up
there, taiking about Spahn Ranch now, would you tell us again
who you fret up thera?

A Charles Watson, Squeaky and some other -- George
Spahn, Ruby Pearl, and some othar girls. T can‘t recall names.
0 Have you seen any photographs of any of those

girls whose-némes you cannot. recall since you have been a

' withess in connection with this matter?

A Have I seen -= I beg your pardon?

Q Photographs of the girls you saw up there whose
names you do not remember.

A Yes, I have.

Q ' Did Mr. Katz, the prosecutor here, show you some

photographs of some 6f the girls that you saw \p there whose
nagas you cannot remember?

A' Heé showed me soma photos, yes.

Q °  Ag far as you know, then, Mr. Katz had some
photogfaphs'in his podsession of some of the girls whose names
you caniot recall? _ _

A Yes, thoy was in with all of the photos ~- I wai

| shown ;11 photoa, and was -~ the hames of some of the people
I didn't recall, I saw them there,

Q £o when you were questioned, I take it, by the
police, by the district attorney's office, you waere shown a
lot Qf photogriphu? Is that 802

] Yes,
J

K.
6 And among those photographs were some photographs

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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.~ with your husbang@ to again try and see Ruby Pearl and George

' )

"éi

of the girls you met up at Spahn Ranch?
A Yes.,
§  Was the reason fzdu went ﬁp there the second tine

Spahn?
A Y‘as;
Q And you finally met them both up there?
2 Yes, I did. '
Q. - Ab,out:. how long were yéu up there that day,
Mrs. Shea? - ‘ |
A ' About two and a half or three, thréa and a half

or four hours. I don't raecall, because it was, like I said,
a i.imq tima'. | . .

Q Do you recall what means of transportation you
used for that second visit there to the ranch?

2 our car,

Q That was the car that Mr. Shea paid or agreed to
pay $200 for? I '

A Yes,
Q  That was a white Comet, was it not?
‘A Yes, .
| Q When you arrivcd. at the ranch, did you mest Geoxge

Spahn am;l Ruby Pearl baefore, aﬂ:er, or during the time i'.hat
you m%t tha other people’ thére?

! .*- d E After -~ I had to wait for them; because he was

s e

LU
gona to ezit 'dinner@ Y ,__-,} o

%

'Q » eorge Spahn was?

A ‘!{és, f@heg ;-wg;:a gone.
# ‘. i‘-w v
at X M i

CieloD_rive.oornARCHWES
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:.U" L.
Y k
99 R

-
PR

Q

for Geoxge

I ses, And so whilé you ware waiting there, then,
Spahn and Ruby Pearl, you met tha other folks up

at the Spahn Ranch?

A
Q
A

Q

Yes,
Now, you didn't see Charles Manson there?
No, ¥ didn't, '

But you saw Tex Watson, and I believe you testi-

|- £fied on direct that Mr. Watson came over and asked you at

least for a ¢igarette?

A’ Yes,
Q 'Did you give him a eiga‘r\ettt;?.
A Yes. '
. Q "Didlyou talk to Charles Watson at that time?
A No, I dldn't.
Q Did My. Shea introduce you to Mr. wWatson?
A No, “ . |
Q °  How about the girls that you met up there?
5 Were you introduced in some way_to~thoti girls?
" i 5-‘ Yes, I ‘wais int:roc'_luc:ad as Nikki.
. ' Q‘ Who made the introduction to the girls?
A Polt . _
:i“_bél’LiDid Mr. shoa,introduaa you to any other men that
ware there or';oys? ‘
'-‘A. A 'It wasn"t ~= I didn't -~ no -~ I don’'t understand, |
) | " e Hbuld you rapaat yourself, pleage?
2H"ic! Well, I am really just trying to £ind out just,

really, what,happened when you went up there ‘that second time

and; you know, how it came about that you mét Tex Wataon,

CieloDrive.coOmARCHIVES
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' Squeaky and some girls.

' there.

1-"E~ N

A Well, him and the girls was there when we got

After they came back from eating, Ruby Pearl and
George Spahn, after they came back from eating, there were

some Manson girls there'f.aadi'ng the an_imn’ls.
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¢ i Q And was it after that that you met the other men
.-13—1 2 | and the girls?

3 ‘ A Yes.
4_ | 0 And did Mpr. Shea generally introduce jon f:o these
5 | people? |
6 ; | No, he didn't go around introducing me to everybody
7 - that was there because they was feeding‘the animals. |
& 0  Well, but he introduced you to some paople up thexe ,.‘

2 | aid he not?
- .

A Yes, he -aid.
nof 0 He introduced you as Nikki?
| A Yes,
B Q And Be introduced you as his new wife?
B A Yes.
.' a Q And was there any apparent peculiar oxr unusuval

1 ‘ reaction on tha part of Tax Watson to yéu or to meeting you or \

" talking with you?
- 18 .
i A All he said to me was he wanted a clgaretta, He

® | asked if I had -- ;he‘ aaked Don if he had a cigarette. Don told:

® me. to give him *a gigmtte; So that was all.
2 [ -L, . "(; pi.ﬁ he appear -~ did he have any particular attitudq
& towardryou ai: t‘.he rhime -that. ypu could* diacam?
20 :Uet: tt;a Lwifthdraw 'l‘.hé ;uest;i‘.on.

pid he gppear f:iququ towards you at the time -~

24

2 , ‘ . :fe " -t ‘_ ', A
Mr. Watson?
26 - -z TS DU fr ]
, A ALl he, did yad walked'up and asked for a cigarette.
27 |
. ' Q Put it this way, did he appsar unfriendly when you
, 28 : :

' | gave him the cigarette?
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13-; 3 A He just asked for a cigarestte. Said --; and 'diﬂn’t
2 | say anything. Just a clgarette. ‘

s | g o would :I.t be fair then to say that he neither --

. he didn't appear unf.xiendly towards you, that is to say, he

5 | didn't do anything that made you think he didn't like you, or

was antagonistic towarde you, or hostile towards you, did he?

G X No.

¥ Q what about Séﬁqaky -

MR. KATZ: Excusé me. I think she was going to add

| gomething to the answex.

n |

Q BY MR, WEEDMAN: Were you going to @dd something to v
2 | &n answer?
B4 A Yes. He didn't say anything like, Just walked up
ol and I dldn't se;a him. He was in a room behind me. ‘
B 0 Well, as a matter of fact, didn't he come out
1 #everal tinas?
T A Yos. ,
1 ;- Q And several times didn't he speak to you or to
® | M. Shea? , |
| A For a. .éig;:ng‘ette. |
2 N R .;;gtj Bme was it for a cigaratte?
B | ‘”a‘} : "fe:s.
= _:** Q o i’iei.‘ll., di,d you end up givingl him more than cne
#. !f ci.ga:r‘:ette? v i , - A
h | 3 Yos, I am,; . ‘3' 38
2 | . ‘

9 - ALl during that pariod of time, what I am trying
27 u

] o find out, d:lé.“*h’e act* :!.n»any w‘ay‘ antagoni‘.atic towards you or
28
i.n any unfx:iendly way towards you?

X
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* _even unfriendly twafds yéﬂ? A

A No. I couldn't say that he did.
0 . Nowy whaﬁ about Squeaky, were you introduced to
| lhag? :
‘ A Yesn, ‘ :“gg :

1

Q an,d d:!.& she appear: unfriendly towards you or
antagonist‘:l.q: ‘oi host.ila towards you?

. . Ty %
v 3 3 - Shq‘aidn't appear, hny mxy.i aust - T wasg
.y LY :

;lntroduce& to her and that was that.
Q How about tha othen t:l.ma that you met up there,

" did any of those gi::la appaar to be antagonistic ox hostile or

£ el

¥

A They spoke and talked among themselves,

] ind you don't know what they said?
A No, I don't,

Q- What about the other men that you met up there,

but: you indicated you had mt gome other men up there, What |
about any of those men, did they appear particularly unfriendly
or hostile towards you? "

) They spoke &nd they was doing their work and kept

. on doing their work.

D Did any of these people, that is, Squeaky or Tex

" Watson or aven going back to Charles Manson or any of the girls

or any of the men that you met up there, at any time appear
wnfriendly or h&ati'le towards your hugband, Mr. Shea?

A vould you repeat that, please. |

THE COURT: Do you understand?

THE WITRESS: No.
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MR, WEEDMAN: I will withdzaw the question.
THE COURT: All right,

Y

| uﬁf:iendiy or hostile towards your husband?

A

9

| méke that clear‘,.nrs. stxea -= I want i:o know from your own
personal knawledgc i:E you saw Charles Manson do anything that
:, was hos@ila ox; udfriendly towards your husband?

P ¢
4, n o K never saw him but onc:e.
""’“ -4'.\ ';'ha.t's :ighf: ' And ian that occasion he didn't do

. anything hosi::l.le, ana he did not appaar to be unfriendly,

-— -‘3 Lﬂ"-'l
' .isn'tz that ac? S S }, R
. I "“?\ * N .“

A I don t k.now..

0

' a8 you have ind:!.ca.hed » do anyth:i.ng unfriendly ox hostile

Yesn,

2
LI
Q.
A

Try it agsin.
BY MR. WEEDMAN: Did Charles Manson aver appear

And when was that?

The day that hé sold the horse bafore --
Just a moment:. ﬁem‘ you prasent?

No. |

Well, I want to know -~ and forgive me, I didn't

N SR
Witli” fesp’ecﬁ -'&d Tex Wa'.tson, you didn't _see hinm,

e — - e A

| towards your husband, did you?

gt - 7T

A
Q

| stand that ‘Sqgueaky was taking cara of George Spahn when -- did

- you learn that while you weré there?

A
0

Mg Sy

-With respect to the q;l._ri Squeaky, did you undexr-

.Did you learn that Squeaky was & friend of George

Ee

No.

No, I knew she was there,

CieloDrive.comARCHIVES
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' Spahn's and Buby Pearl‘a? : .

ot g - I - N &) S —
. o~ B At '
. IS R ox.t'“

,fi_

MR, RaTZ: I an going;té object as assuming facts not in

" evidence and culling for a concluaion and qgonjacture, RAsk the

| juzy be admonished to &isxagara the questien.

THE COURT: It would be hearsay.
MK. WEEDMAN: I will withdraw the question.
 THE COURT: It is withdrawn.
MR, kawzs Mn}'the jury be admonished to disregaxd the
Qpaation.
THE COURT: The jury will)disregard gha question.
It has hsen'ﬁithdxavn.
" MR. Xa®Z: Thank you.
i BY MR. HEEDMANz‘ pid Squeaky appear to be

' unfriendly or hostile towards your husband?

A She spoke, and she was working like that particular|
night that I met those peocple, they was feeding the animals. -
0 Can you answer ny question «- ekcusa me; can you

answer my‘question yes or no and, perhaps, then LFf youn would

- like to éexplain it then I would like to hear your explanation.. |

Let me start over again.

pia Squeaky ever appear unfriendly or hastiln

Ay Mnglalis e, AT e N nel VB = T b G e WA A et s

towaxds ynur hueband,nonald Shea? _

Srrgpes e - - =
A - Mo,
AT - & —y )
Q And how about any of the other persons there,

any'qf the men that you met, any of the girls that.you met,

did any of those persona appear hostil& towards or unﬁriandly

P I S A 2

towards yout husband, Doriald Sh&a? ’
L sl -
’ A No.,

— ek
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.Q Did you sea my client there?
W § o P e g e 2R T
A I don't remember.
‘ . . vime ..., [ -
0 Well .f lock at him now. Can you see him from where .
| you ake? .
{
A 1&3»;73f
{
Q can you sae him clearly?
"t “1' ’ﬂ Yeaoi

? .‘e?*

Q* = Didgyou aver gee ny. cliqntaat the Spahn Ranch?

e wfmsvb e g SR

[ T .
Lo L ﬁ‘o’j ', »r.n . A 4 ‘(i‘*‘,_ 3‘“',‘ _’:‘ ; ""l
My - M

MR, KATZ: YQur Honorrrat thia time I am going to aak

‘11fL the regord to raapéqéfully xeflect the appearance of Mr. Grogan

-at this time. He appears‘to.havne& ¢ e

HR. HEEDMANs It 1: totally unnecessary,'you: Honox.
: MR. KATZ: The record has to reflect the way Mr. Grogan
appears now. | _ , )
.' THE gonnm; No, I disagree with the statempent respect-
:E\:ily.-. Reaspectfully. | |
| I won't make statements of how somghédy'raflects.

{ The jury is theve with their ayes. They can see, I don't see
. for them.
2 |

MR; KATZ: X undarttagd that. The problem is the
transcript. B | |

THE COURT: Motion denied. They mee everything that
goes ons; They hear everything. They make their own
‘conclﬁsionﬂ¢ _
| Ask. your next guestion.
T say this respectfully. This isn't said in
critié;smuof you, I'juatﬂéisagrqe. |
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10 ¢

MR, RATZ:. Thank you, your Honor, I appreciate it.

Thank you.

THE COURT: It is said in the best of spirit, but it is

disagreemsnt.,

Go ahead.
MR. WEEDMAN: Thank you.
MR. XATZ: I will abide by it, your Honor.
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4. o 0 BY MR, WEEDMAN: Mrs, Shea,.is 11-. true that the

‘ 'g:-': ﬂrst time you saw my cl.:l.ent in the flesh, of course I'm not
3 talking about any Qhotographs of him, but isn t it true that
4 the first time you saw him was when you came here to testify
5 | in this trial?

5 | A Yes.

7 | 0 = 86 it would be true, then, that not only did you
8 'nbtf Bgee my glient at the Spahn Ranch, but you never saw him

9.‘;j . anywliere else in 19692

0. 1. . K No, _
11 { ’ Q ' In other words, what I :I,:mve, said is true? .
12 |- Is that correct?
s | A About seeing‘ him?
L 0 Yes. I am guilty of using a double negative, as
- . | 153: | Mr. Katz has pointed out., |
16 |  Let me start over aga:l.n., ‘
- ] . pid you aee my cl:lant, anywhere during the year
B | 10697
1 A No. :
O 0 j! Goj_ng back for just a moment,f and forgive me for

B belahorfngl thia point, Mrs, Shea, but do you know what your
22; -} hus}a and was doing for a living before he came to work af. the
LB i Cab ;nn whexg yoi were.working?

i '.' '!'31 oo »i"ti;" " . . ' .
! ’ -‘ . A 5, k] P
L T - ﬁ."“‘- ' 31‘10, I don't,-’ ¢ -

| Q no yon “know-whether or not he had a job at all
q “ 1’ !

% vp:cj;or to caming to work at the Cab Inn?
2 MR, XATZ: AL’ this tine T will object on the grounds

® .

that it is outside the scope of her pérsonal knowledge.

CieloDrive.coOmARCHIVES
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14-2 1 e She :l,ndicgted she did not meet him until after

.: "~ 2 | she had been working at the Cab Inn.
3 | THE COURT: ' CGive me the wording of the question, please.
4 ‘ (The reporteér read the record ag follows:
% : Q Do you know whether or not he
6 | had a job at all prior to coming to work
7 : at the Cab Inn?") |
8 | MR. KaTZ: It woﬁld ; therefore, call for --
0 | HE COURT: Now, walt a minute., I will listen to you.
19 : s is‘. very hard to say whether an answer to the

i |. question would be of any materiality or not, whether the answer

"1 wou"ld‘bt material or not is very debatiblae.

13 . It might not be, There might be inferences drawn
L ¥ | f£rom .tt Iifli_'-ti has no bearing, the. jury can disregard it.
. ' 15 | It is one of those matters I hate to stép in and pass on and
16 | prohibit it,
| e Your objection could be well-taken. I could strike|

18. it out at a later time.. I don't know the exact ruling to give
1 | _at this time,

26 ‘ . Now, can I say that without debating the evidence
% | at all that I don't know what the answer is going to be,

22 | 1 don't know how the juxry may receive it,

% | , MR, KATZ: In the intérests of time, I will withdraw tha |
% | objection. - | .
% | ~ THE COURT: I am still thinking out loud, without
2 |

 attempting to prejudice elthér side one way or the other,
= T ‘ﬁhile the question says, "Do you know," it would

1 o
‘_., 28 v

.- be ‘a hearsay question and answer just the same, unless the

YK
Mol ‘ .
. ? Fr : - - ) ‘a oL o ‘,.. s = .
s ¥ \? | !):‘ i "n".  h "5 ;‘} N + 1 K - -
. : ANt LS ST D CieloDrive.comARCHIVES
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“ foundation were set up.,

. hearsay.

1 % . .
4 ¥

FS q. BY MR, WEEDMAN: Following Shorty's work as a
;”traa trimmet-and then, qg coursd lie was injured, and he went

' back cieaning up the trge dab:is to your knowledge did he
13 |

16

It would call for hearsay testimony; bacauge if

she says yes, sho:ty told me so-and-so, you are back into

T would be inclined to gustain it at this juncture.

It would be hearsay. |
MR. KAaTZ: Thank you, your Honor.

THE gqy§&= I will sustain it on that ground at this

time, , w1~
oyt
K i

-2

Pyt

f

have & job after that,;an& if so, what wag it?

a v To ‘my knowledge?
Q irkiyesh, b e P E |
A - After he went back to work at glaﬁning up trees? |
Q Ye=s., | ‘
A Did e have a job aftei that?
. Q Yeas,
A I don't know, ‘
Q- So perhaps it would clurify’mgtt$xs, 1 hope 86,

anyway, but as fa: as yon personally kﬁcw,_Mzﬁ, Shea, from
‘E&y up to ipgust-lﬁ, 1969, shorty had a job at the Cab Inn,
a 46b in Las Vegas, a job out in Norwalk at another beer barr"
a job as A truck driver, and a job trimming treds, and later bn'
¢leaning up the dehtis?
Five jobs in sbout that three-month period?
Is that correct?

|

¥
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X
i

| five jobs in that three-month period that you know of?

16 |

% 1

. Imn w,l'len ﬁrou net him there, you don't know anything about i:ha.t?-

A,

P-4

A Yes.

0 . Wexe thare any other jobs he had other than those

a No.
Q' " And if he had had a job before working at the Cab

,.

-

“* A I don't know anything about it.
(¢ i@ 7, (Anduyou fonls know anything sbout any job that he

¥y L]
may have haa *after he. waa no longer working with tree trMing

and cleaping vy’ the 1;:&0 debris?

J“‘- ‘; 1 '$

-.& " No.* )
L @30 3.'am cogrect in that summary, more or less?
Is that so, Mra. Shea?
A Yes.
0 I would like to go back and hopefully clear up
one _éb:l.nt,;, if T may, and then I won't touch on it any longer,
pid your husband work az 2 bouncer at all when ilg
was working, as you have indicated, as the mai'xager' at the Cab
Inn?
A | No. ‘
Q Do you recall te.ﬁt-‘!-fying on this mattar hefore the’
grand jury, Mys. Shea? \ |

A Yes.,

Q and that was last Deceimber, was :Lt‘ not, December
of 19707 |

A . Yes,

@ Do you recall Mr, Katz asking you questions when

you testified before the grand jury in this mattex?

| CieloDrive.coOmARCHIVES
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a Yas, I recall.

Q. Do you recall this series c;f_' quesgions and _‘
answers? That is Mr, Xatz's queationu and your answers, and
I would j‘us‘;t like to read them, if I may.

' Baginning at page 21, Mr, Ka.tz, line 23,

MR, KATZ: Thank you.

MR, WEEDMAN ¢

e "R All right. Did Donald work at this
sang haf, the Csb Inn?

2

pUTH A Yes, _
i M :‘ . '_"Q‘”, And ,’m what capacity? ‘
i : 3&,_; f:".ga }He waa lthe ‘manager.
~ 'R, An@ was he also the bouncer theira?

., i
P

P éa‘; § -,;YQQ*, ,f[ guess you would say he was."
. T am 31181:. curious about your answer at that time.
o Was ha in‘ Qox;lé vay working as a bouncer?
A No. Well, maybe I misunderstood what he meant by
a bouncer.

Like he took care all of the troubls that started

" in there, but he never threw anybody out,

Q So when you said that, in effect, fhat you guessed |

he was t,he‘hbuncer or something of that gort, you meant it in

'\ the very broad sense that if some trouble developed that
#.

Mr, Shea would be there to handle it?

A . Yes,

; Q Did Mr., | shen, to your knowledge, hava & bad i:emper?‘
A , Yes.
Q . Did Mr. shea, to ypur knowledge, engage in any kind

CieloDrive.cOmARCHIVES
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" of Pights iw;li:h‘ anyone?

1
£
v

A No.: |

3 0 So during the period when you were with Mr. Shea,

s | then, as far as you know, Mr. Shea was not involved in any

5 | fights? |

i - I wmean physical, like fist fights and that sort

| of thang. “

sl A No.

o Q AJ.J. right. Now, you laarned during that pe:iod“ B

10 - of time that you were with him that he had a bad temper?

11-:‘ Is that so? -

12‘ 1 A 1 he was pushsd to have one, he did, 3

13 Q Well, I take it from yonr answer, then, that he

i | was pushed and so that is how you know he had a bad temper?

15 A' Is that correct?

;[5 A Would you rﬁpeq‘t that? l

- Q@  ves, I take it you learned that he had-a bad |-
12 | ‘temper, and.x i;akfu it that yon learned that because somebody | ...
i9 :‘ pushed himz- - - . S i
0 | A Well, what I meant by “pushed,* nobody —- ~ while we | "
| was together he had no arguments witi: ;iiyone that I knew of &~

22 that I knew of.
73 Q | Yes,

o | a . But certain things were said. If he didn't 1like

% | it, he had-a bad temper.

26 Q " Po you really nean that, Mr4, Shea, that duxing

2 | the pefi;é of time you were with him you did not know him to
23 get_ into any arguments with anyone?

TRV R CieloDrive.COMARCHIVES
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' staying at, I talked to the manager of the motel -~ I méan

.where we lived there, but I don't know if his name was William |

. people and trying to locate him?

A Yes. Moooe DD
Q Isn't that so?
A Yes. ‘
Q During that period of time didn't you talk with
~ one William Humphrey?
A Y don't know any William Humphrey.
Q pid Mr, Shea evey mention the name William Humphrey

A No.

Q That is true, then, isn't it, Mrs, Shea?

A Yes,

Q When you went looking for Mrs, Shea after this

argument you had with him on the morning of August 16, 1969,
in particular, did you talk to a man named William Humphrey?

A That name I don't recall, bhit where we ware

Hgmphrey.
g Well, I am talking about now after August 16th,
You argued, Shorty left.
fou left the Wilcox address for a short period of
time, and you came back. and Sh?rtyfs‘things ware gone, and

that was the last timagygu'sawaéﬁbttyﬁ
Is that right? ,

1

A Yes. i R S

%‘ﬂ :“; ' N ) W f 1 é -

And after that time you went out lookihg for him?
At least you were on tﬁé*t?igphqheg talking with

LI 2

to you?

CieloDrive.coOmARCHIVES -
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Ao

:1*.-;.‘*;‘;;” '.l: don't remember.

S -, Foo
v R "'

e @id yqu .talk to au‘.':meoﬁ,ax nated Huriel Quant or
Quaint, Q—u—-a-n-vt, about: where Shorty mighi: be?
T, .‘ LK t .
A No. *#”"%* *H.“
- b i - ‘: "J . . " N
@ Did you t;alk: to anxonc ~= did you talk with a girl

k {
by the name of Mau:‘ian B:I.nder, that :l.s Mrs. Binder, about where

Sho::ty migh{'. be after -~ I am talking about, of course, after

August 16th, 19692

A No. ‘Cause -- I c::(idn"t talk to Mimi, Marian.

f  Dpid you talk with anyone ~~ of course you may not

' ‘xacogni-ze these names, but did you talk to someone named. Ray

B | Parrott about where Shorty might be?

A No.

13 pid anyone after Auguat 16, 1969; while you wexe

7| did aﬁyone else tell you that Shoxty had indicated that he was

f going to go up to Vallejo to work in the salt mines?
17

MR. XKAT%: I am going to object on the grounds that it

' calls for hearsay upon hearsay.
1 |

THE WITNESS: No.
- MR; EATZ: And it is inadmissible.
YHE COURT: Read the objection, Mr. Reporter,
{(The objection was read by the
reporter as follows:

- "MR. KATZ: I am going to ohject on the
g:'::.ouhés that it calls for hearsay upon hearsay.
And it is inadmigsible.”)

PHE COURT: It would be hearsay.
HR;A WEEDMAN: It is not being offéred at this time, youi: R

e - " CieloDrive.COmMARCHIVES
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15-2 1 | Homor, for -- ‘

| 2 | THE .'COURT;' Well, it could show -- it is a statement of
3-:; a third party respecting a subst§htiva statement of eviﬁ§nce.
"4' Iz think it 15 clearly hea::say. I would sustain the cbjection.
5 | Sustained. ,

6 ; Q BY MR, WEEDMAN: Wsll, would you tell us again,

-7_ | Mrs. shea, what you did in an effort o locate Mr. Shea after
¢ | August the 16th, 19697 |

9 |- A I called the telephone number that ha had left at
10 | the hotel for me to call..

i e And that number, as far aa you know, bclonged to
12 | the Babaocks?

B A Yen.

o Q And thean you called the Babcocks again?

4 .5 B Yes,

iﬁé Q And you were not able to locate Mr. Shea through
1 | the Babcocks? Dy

WA Yem. i
19 - Q. ,ﬂ ;b;ld Eha Babcocks ever mention any of the names that |

2 1 T have just g:l.ggn *t:a you, / Ray Par:ot:t, William Humphxeys ,

Ay Mur.iel ‘Quant, L&ﬂce Victor ol which iz a ﬁaw name, I am so0rry --
2 | or Marian Binder -- any qﬁ th,osa hamas?

= Q Did the BaScocks - and ybu can answer this yes or .
no - give you any indication at all as to where Mr. Shea

% | might be or whare Mr. Shea was going?
2T A _Yﬁﬁ. '
2 | .9 And what 4id they say?

CieloDrive.coOmARCHIVES
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A Spahns Ranch.,

g After that dia they say where he wag going?
MR. KATZ: After what? Excuse me.

"MR.L WEEDMAN: I am soxry.

. 9 After you were told by them that he was at s@;hn
. Ranch? '
A ‘Did -
Q. Yes, did Mr, Babcock tell you at any time afier he

. told you Shorty was at Spahn Ranch that Shorty was going

someplace else?

A  No.

Qo Did anyone tell you in connection with your
sea:ching for Mr. Shea thut he was on his wvay to work tha salt |

A mines in Vt,\l_le-jb?

15

A Now ‘ . .
0, Would it Be fair to say as I mention that subject

now that is the first time you have heard it?

18

A Yes.
0 Now, you indicated on direct examination, Mrs,

Shea, that you. did not intend to leave Mr. Shea, What exactly |

' did you meas by that? .

a I didn't intend to leave him, to break up from him,
Q. Now, you' weited almost two weeks, did you not,
w;—-qn..fﬂ. "W b s S P —

bafore you made tha.t: dS;I.rst call, that is, the f:!.rst call to
Mr. Babcock? )
— —’j‘lﬂ,» o Yﬂ’ﬂ- e . -~

Q Why‘ dIﬂ you waiu two nhéie weeks, Mrs. Shea,
befor P, .

ok | A

i R S .
RS B - CieloDrive.coOmARCHIVES
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' ¢all in an effort to locate Don?

A Bacausa I thouqht waybe hae would come back to where I
; we wag living, oF =t 1aast call. _ ' - |
‘*"Q' Now, wera you under the impxassion that Shorty

I really wanted to resume this reiationship with you, that s,
ro———
~ this marriage with you?

1 made no, eﬁfpxt to) qontact you, as far a8 ‘you know, isn't that

' t
' correub?" ;'~“

17 f;;excuac me. Did Hr. Shna céntnct ybu aé all during that two-waek

j period of time following August 16, 19697

| ypu-waitediat laast two weeks before making your first

- teldphone call was because you expected Mr. Shea to contact

you?
| A Yes,
§  And you fully expected that he would?
A Yes, I did.
0 Okay. What other persons did you contact other

A _ Bacause ~-

0 ~~ @xcuse me -= before you made the first telephone
Mﬂ“'-‘ o LS

Yo -

| S

A Yes, I was._

0 . Nuw, during ﬁhat two-waek period of time Mr. Shea

? P
HR‘ KAEZ:f ExcuSG'me.' I ui;l o?jact on the grounds it
.""“ xl o 1 “‘
is speculativa and culling ﬁar a conalusion.
THE COURT: I thigkwm . Sult;ained.

0 - MR, WEEDHAN: Did Mr; Shea make any effort --

A Ho. )
(13 And are you telling us, Mrs. Shea, that the reason .

than the Babcocks and of course other than that unknown female

CieloDrive.COMARCHIVES
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| and I went out there several times,

. . *
; somejfrigndi?ggg

voice that answered the phoné from the Spahn Ranch in an effort

to locate Mr. Shea?
A Where he was itaying at, and I called out there

f Where was that?

On Wilcox, at the Wilcox Hotel.

You went there saveral timea?

ou. |

Was that during the two-week period?
- Yes. |

| In that two-week period?

B o> oo W oo

During the first two weeks period. ‘
¢ Where wer€ you living, Mrs. shea, following August |
16th and the next couple of weeks? '

A On La Brea,..
0 As a matter of fact, weren't you living there with

" £ i

A 1 Yes. , B . _ :
n@éh}t*,»yég gid.';i;a&k,‘ to »&g'q&iiet boyfriend of yoursp
Did you' ﬁévé’a' B‘.ogf!;:'-ifplnd when you met Mr., Shea?
DAd I have one wheh I met Mr. Shea?

) Jﬁ ¥ '} [

ST |
g »- C . . 4

Yes., : -

No. . No particular boyfriend.
No particular boyfriend?

Yes. | | |

pid you tell -~ strike that,

PO R S N T - T I -

pid you tell Shorty -- did you tell your husband

CieloDrive.cOmARCHIVES
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that you were goihg hack to your boyfriend because you were

| afraid your boyfriénd was going to kill Shorty Shea?

& No.
1] Or anything like that, Mrs, Shea?
A No, I didn't.

0 As a matter of £act, Mrs. Shea. one of tha xeasons

e gyl o S = -

you did not ~- yon didn’t maka any more effort than you have »

-
- 2

af eady to.'l,d us about to bcni:u Mr, Shea is that you were busy
opergt:l.ng as a prosti’cute, isn't that.correct? . .-

AR

_ ,l No, I wasn't._.‘
ppy -
0 You were arreated for prostitution, were you not.,
Nt R 2

on August 22nd, 1969, right here in Los Angeles?

L ol

> 3 !’qs, I wu.
o Ana that ia not the first time you have baen

arragted for prostitntion, is it?

X The first time?
0 x ny thgu; wasn’t the first time?
A Tha’l: \iasn't the first time?

' 0 'J.'hat iz & quau{:ion. e -

* 5 e % -

. A i L R -
»l !eﬁ&_, "-.‘ f":‘ " N ‘¥ .‘ !; ‘9‘ v * ta

< - - -

That was the ﬁ.rst time?

. ‘ + v * !“
’ Yé' - : - R '_‘ ‘f‘;t . ;:/.: 'x ‘
MR, KATZ: You:: Honoz:,, axcuse me, Respectfully, it is
! " a H

alraady in, there ia a mtion to strike for the purpose of
intarposing the objection that it is pmjudicia_l and inflammatol

" matter <

THE COURT: I will take the makter up with you in

— chambers. Step in chambers if you want to, gentlemeén, ~With

Y
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the reporter.

2 . MR. KATZ: Excuse me, I am trying to save time. I have
;3 | no objection with regard to the question on 8-22-69. I do

| have objéction“to the éueation,reiating to any previously |

5 | other alleged activities relating to prostitution.

6 [ ~ THE COURT: I will talk about it with you in chambers.
7 | I don't want to discuas it here, &

"3: Are the People withdrawing the objection?
9 MR, RATZ: I am not withdrawing the objection to any

" 10 inquiry as to any other alleged activities concerning
n | prostitution. I have no objection --
12 | THE COURT: Then let's debate it in chambers.
13 | MR, WEEDMAN: I will withdraw any further inguiry, your

¥ | Honor.

15 THE COURT: %&11 right. 1Is it withdrawn?
6 | - MR, WEEDMAN: Yes, your Honbr.’-i' *
1 THE COURT: Is that satisfactary?
18 MR. WEEDMAN: Of courg;e, }:'iour Honoz,
19 THE COURT: All rigl;,t. Go ahead; .. - . .
20 MR. WEEDMAN: Yes, your Honor AT 5 ?f,"' ' i i,’h.
2 o  rs. Shea, you are also _lgnown as Magﬁalene Velma
2 | purie? B
s TR ves. LT T
158 | |

25
% |
27

28
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0 You are known as Nikki Stokes?
’ ISR L Wi - & el TRED
A Yes.
0 Known as Velma Vivian Stokes?
g PR T T e L ————
A Yes,
0 Kriown as Nikki wijliams?
e~ - s
A Yaz.
r., "
) Enown as Velma Vivian Lomag?. _
A Yes. Lo ir“’
' ”‘I ‘ ! - .’- '
0 Known as Joan ‘Woodwa¥d?
s BT e e
A Yes. ST IR PR SN
\"«. ] "?"‘.- L. £ L La r.-_
) . - LN # o * H
0 and known ag Magdglene Veélma Liomas, is that so?
Wpggrcion A & e T T -
A Magdalend Velma Lomas? -, b . | , '
0 Yes, t s
A Yes. g e d IENE :i’: |
0 Okay. aAnd, Mrs. Shea, you have been convicted of
v . - w_-_..‘. - e Eh . - cam -
a feélony, have you not? _
T A Yes, I have.
— .\ o = -
-9 aAnd that was for a term of armed -- that was for
- armed xobhe;§} wasg it not?
T Yas,
Q That wag in 19622
a Yen,
. a M -
Q And you were again convicted of ~- excuse me. Were |

;‘you again convicted of a'felony following that time?

A No.
0 Okay. And you served a term in state prison, did
you not, for that offénse, that is, armed vobbexy?

a I beg your pardon?
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T

1] You served a term in state prison foxr armed
¥ Slnma RIS S w1 L e e ST TR STt bt
' robbery, did you not, Mrs. Shea?
L - [
l ) !QB-_ )
Q Mrs, Shea, with respect to all of these clothes

| that are contained in these two footlockers that yogidentifiad_=
‘ yestquay, and which you examined, do those clothes now as they
appeﬁr in those footlockers appear to be in just about the same
;2cohdftion théy were in when you had seen them in Mr. Shea's

' possession?

L 4‘. . . ¢ -
* it".l“ ‘J} 1 ,‘ L] é.{.»" *: e
. ‘ .
LIS l W F ‘1 .
. T :u P D
AR e w R

0 The clothes now appear to be in a dirty, a rumpled, .

"

di;arraycd c@ndiﬁion inside thosze two footlockers. How did

~ they appear when you saw them the last time?

f’%’" iu

ﬁ‘g ‘ They'wekq ‘clean. And packed like -- they wasn't

1

' just thrown in there, like ydu-threw.eom&thing, throw something-

6 |

in a suitcase., They was clean and packed neatly.

Q  Now, those two footlockers were never brought into |

| the Wilcox address?
19 '

A No.
2 Isn’t that so? As far as you krow they remained --

Where ware.thase'fbotlockers.whenfyou saw them fox

. the first time Mitﬁ the neatly packad'clqthing in them?
24

A  at'the Cah Inn,

0 Were they inside a vehicle at that time or out in
tlie open someplace?

A They was in the office.

g Mr, Shea had his two trunks with all the clean,
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| neatly put away clothing in the office at the Cab Inn?

A He had just arrived from Vegas.

Q Well, when I asked you earlier where Mr. Shea was
living when you met him at the Cab Inﬁ’#&ﬁld it be true then
that he hadn't quite ssttled dawn,;he:ﬁéan't quite got a place

to live when you met him at the Cab Inn or not?

MR. KATZ: Excuse @e. I will ohj,ecf.. It oalls for a -
- * o, & .
conclusion and speculation, your Honor. ) .

MR. WEEDMAN: I will withdraw the; queptiqn, youx Honozx..

LS

THE COQURT: All right. It is vithdrawn.

Now, ask your next quoationiﬂ’ BRI

Q BY MR, WEEDMAN: Did Mr, Shea have a place to live
whan you first met him at the Cadb Inn?

a p LT
¢ And yet despite that fact, you are telling us that

thesa two footlockers with his clothes were at the Cab Inn, is
that right? |
A Would you repeat the question, please.

THE COURT: Yes.
THE WITNESS: That you asked me when I first saw the =--

when I saw the footlockers.
Q BY MR. WEEDMANt VYes. I am sorry.
When did you first see those footlockers with the

¢lothes in them?
A At the Cak Inn.
Q Then you went oii to tell us, I beliéve, that the

reagson that they were there was bacause Mr., Shea had just

arrived from Vegas.,
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A Yes.

Q Are you implying by that that he didn't have a
place to live and therefore that is where the trunks waete, or
some other implication?

MR. KATZ: Excuse me, your Honor. It is argumantative.

THE COURT: It is argumentative. I will sustain it on
that ground.

MR. WEEDMAN: I will withdraw the gquestion.

THE COURT: Restate it,

Q BY MR, WEEDMAN: Did Mr. Shea have an apartment or
room or someplace to stay, to your Eﬁéwledga, vhen you met him
for the first time at the Cab Inn? * -

4 A When I firstﬁmat Hr. Shaa he didn't have those
footlockers, Mx, Shea brought thbse footlocker; back £rom
Las Vegas with him. That ig vhen 't £ivst baw ‘then at %he Cab

Inn. o . R

0 Oh, I am sorry. In other h&i&si this was after
you met Mr, Shea? SR I B

A Yesn. o .

Q And Qou both had gone to Las Vegas?

A Yes, ’

0 And you had come back to attéend the funeral?

A Yes, -

Q Then you had gone back to Vegas?

A Yes.

0 Then you came back alone?

A Yes, _

0 Then Mr. Shea followed about a week after that?
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" it was during the time that ha came back -as. I hav& indicnted
| that you saw these two footlockers at the*Cab Inn tor the first |

: T . woo. L
time? L A s

' appear to you o be in now, Mrs. Shea? Talking about thesge
graan footlockars, one of which has been marked Pecple's 20-F

for identification and the other marked People's 20~G for

identification.
_ A No, they wﬁs newer. And the paint wasn't chipped
~ like that. |
0 what about the stenciled name Donald Shea that

| appears on tha top of each of these green footlockers, was it
in that -~ was the lettering in about that condition when you
- saw these footlockers for the first time?

20~F for identification which have now been secured by a plece |

A Yes. T ek T o -

i . . s

Q And it was duxring hia second return -- pardon. me;

A

A Yes,

Q vou didn't see them in Las Vegas then, I take it?
L} He just +-~ he bought them after I left.

p Were they in substantially the condition that they

A No, it was new,

Q I am just taking out some of the items from Pgopla'&

of string and are collectively marked People's 20-Fl for
identification.

THE COURT: Very well.

Q BY MR. WEEDMAN: I am showing these to you again,
Are these among the clothes, Mrs. Shea ~-

THE COURT: Can you see them clearly?
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footlockers when you had seen thim in the footlocker for the

0 BY MR, WEEDMAN: Can you see these clothes, Mrs,
Shea?

A Yes.

THE COURT: <You can see them. All right.

0 BY MR. WEEDMAN: Are thqae the clothes that you
are telling us were c¢lean and neatly p&ckeﬂ away in one of thesq
:

first time?

. " ! o ‘e» . r ;‘ . s \ .. N
p ¥
A Ye,. B I T fv,l-;- oyt * .‘#
- F . * e

e
% -
o
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Q Including the coat and all the rest of it? 1Ia
that so?

A Yes. .

Q And the same is true with respect to this second

bundle of clothes that came out 6f People's 20~-F for identi-
fication, marked collectively 20-F2 for identification?

MR. KATZ: Excuse me, your Honor: It is asguming facts
not in evidence, The witness could not identify those items,

MR, WEEDMAN: Counsel may be correct. I will withdraw
the question,

THE COURT: It is withdrawn,

Q BY MR, WEEDMAN: This, indeed, was a bundle of
clothes you ¢ould not identify?

A Yez,

e} I ghow them to you again., Can you identify them
today?

A No.

THE COURT: bDid you ildentify that last bundle of clothes?

ﬁRg'WEEDMAﬁi Yes, your Honor,

MR, XATZ: 20~F2, I believe, your Honor.

Q BY ﬁR. YEEDMAN: With respect to People‘'s 20-G for
identification, and its contents, Mrs, Shea, showing you now
another bundle of clothing which has been collectively marked
People's 20-Gl for identificati?%;?”'if

Are you telling ud éﬁafzthi: clothing was clean
and neatly put away inside one of these tootlockers when you.
saw the clothing for the firat.tﬁmez .

A Yes,
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16-2 1| THE COURT: Pardon me, you said 21, Isn't there another—i
2 MR, WEEDMAN: No, youxr Honor, it is 20-~Gl, your Honor.
3 THE COURT: That is what I want,
4 MR, WEEDMAN: Yes, thank you, your Honor,
5 o) Now, Mrs, Shea, isn't there a suitcase or grip

6 I or valise or-samethiné belonging to Mr, Shea that is nisging

7 | that you haven't seen since this whole thing again?

8 A Yes.

9 | o} pidn't My. Shea carry clothing in that?

0 ] A ves, he did.

1 | Q As a matter of fact, isn't it true that he carried

12 enough clothing in that to get him thro@gﬁ¢ say, a weék or

13 | two weeks or three weeks if’hé was‘éﬁ;& traveling?

14 MR, KATZ: I would objebt to that, your Honor, on the

15 | grounds that it calls fo: conjectﬁre and speculation. . ;

16 | She can testify to what the clothing, was, if she

7 knows, but it is aspeculative, :f;j‘{;'f; ?i:'

18 THE COURT: Read the question, . TR TR

= MR. WEEDMAN: I will withdraw the guestion. '

20 | THE COURT: All right. The question is withdrawn.

21 " Q BY MR, WEEDMAN: 2about how large was this missing
% suitcase or valise or bag, or call it what you will, Mrs. Shea?
B a It was a regular suitcase like, you know, there's |

- a small one, the overnight, the weekend kit, It was bigger

% than the ~- it was about the fourth one when you buy a set of

% luggage that you can pack clothes in,
7y Q Did you ever see Mr, Shea wearing shoes, as

% distinguished from wearing the boots that he liked so much?
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16-3 1| A Yes,
. g I Q ° what did he wear most oftém, the boots or thea
3 | shoes?
s | A Shoes,
5 Q You testified yesterday, ¥ believe, and correct

s | me if T am wrong, but dida't you tell us yesterday that he
7 | wore the boots more than he wore the shoes?
g | A Yesg, after he got back here, but when he was on

0 his job as the managex, he wora shoes.

10 | Q Well, that is my fault, then.
1n Mter: he got back t.o Los Angelea ‘. and right up
T T e e o - < eTil WY
12 | to August 16€ER, he wore the boots rathex than the shoas?-
1B | 7 Is that correct? ,,
" o o = k] .
% | A Yes, . Yo,y
- ) . - - + D * 3 ’ .
‘ 5 | . Q And the shoes, soheé of ‘the. shoea, he just left

16 rattling around the back of this antomob:i.:l'.e v ‘these old ahoes;
17 1 that we have seen here? ' R
18 Isntt that so, the ones depicte& 1n th% photograph,
19 and one which has been marked specially: as a;;;.,?:}:hibj.tf:? ,

2 A  No, he worked in the black p;ir whén he w&;s

21 driving truck. '

22 Q What was Mr, Shea wearing on his feet the last

28 | time you saw him?

2 | A Boots,
%5 Q Where were his shoes the last time that you saw
% | them?

7 A The black and brown pair was -~ the black pair was

® .

: upstairs, and his brown pair was upstairs.
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‘Honoxr, I'm locking for the revolver exhibit numbera.

P
¥

Q Upstairs.iquéériplgcé on Wil°9§? .t

A Yas, ) - LA L RE T4

Q@ . when you came back finﬁ;;y,~?h¥, those things
were gone? Isn't that so? IR

A Yes, , NI

. Pra e SRR

Q Pardon me?

A Yes,

Q All right. Finally, with respect to these two

revolvers, Mrs, Shea, that yoﬁ have been shown and which you

identified yesterday, that is; People's -~ I'm sorry, your

THE CLERK: 9-A and 9-B, sir,
Q BY MR, WEEDMAN: Yes, Mrs, Shea,
With respect to People's 9-A and 9-B, those revol-

vérs, when you had last seen them in My, Shea's possession, .
§1d<£hey appear then to be éubstantially the same, or similar
in condition as they appegr now? |

A Did they -- would you repeat -- |

Q Yeds, Is the condition of those revolvers, the
external appearance of those revolvers, about the same now

as it was when you last saw them in Mr. Shea's possession?

A Well, they are not cleaned, and he kept them c;ean,l

Q Well, do they look now or not as about the same
condition as they did when you saw them in Mr, Shea's possessio)

MR, KATZ: Again, there is only an objection in that the

MR. WEEDMAN: Well, perhaps we had better produce the

revolvers.,

;  CieloDrive.comARCHIV
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16-5 1| THEE COURT: Ask your question,

. 2 Q BY MR, WEEDMAN: Yes, that is not very kind to you,
3 | Mre. Shea.
s | Here are the two revolvers,
5 fouid you b:good enough to lock at those again
. o e i -
6 and tell ug, If you can, whether ox not they appear to be in
7 L -substanti;ily the same condition now as they were when you
. - n
8 | last saw them in Mr. Shea's posseasion?
| oo -
| Sy
10§ Q All right.
n Who is Brenda Williams, Mra. Shea?
2o She is the girl that is apparently depicted in
3 | your wedding photograph, People's 4-B for identification.
o A She wae the maid of honor there, and I don't know
. 5 | who she was., ‘
16 _ She was a friend of Jerry Blnd«r‘s.
w | Q Finally, Mrs. Shea,.my La}st question to you,

18 I know you won't baliuve ma, but I apologize for

19 going into some of these’ matters mith?you, but I am doing mg
I H ¥
20 . sy s

duty here, I hope.

2 Mrs. shea, d:i,d you quarrel With 'ana],d ‘about

i & Y rgprie My T - -“4‘ [ s T H—sm-o-mw

another man in 'your life? T

2z

-

=) TR e, et
% Q ﬁg;::u ever quarréel with Donald. about a boyfriend
% that you had before you met Donald shea?
% A No.
aeseeman

7 Q Did you ever have a quarrel in that general area

at all with Mr., Shea?
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A No.
MR, WEEDMAN: That is all I have, Thank you, Mrs. Shea,
TEE COURT: Is that all?
MR, KATZ: I have some questions,
THE COURT: I understand. That is all of your cross?
MR, WEEDMAN: It is fox now, your Honor,
THE COURT: Let's take a short recess,
We will g¢ ahead in just a few minutes., Do not
discuss the‘case.

(Short recess.)

XY
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(The following proceedings were held in
open court outside the presence of the
jurors and alternate jurors,),

THE COURT: Now, gentlemen, we will proceed. People
against Steve Grogan. The defendant;is here., Defendant's
coungel is here, The daputy;district attorney is here,

If you will fake the ét_azgd,: please, and’ telg, us

. 4 . .
oo . . . -

your name again,
THE WITNES§: Magdalanie Velma Shea, - '

P ‘ -
- r . i x
b .

THE COURT: Thank you. You have been sworn.

and you can bring in thegiﬁfjj Thank ;ou:';;
THE BAILIFF: Yes, sir,

{(The following proceedings were had in.

open court in the presence of the jury.)

THE COURT: Now we have all of the regular jurors here

- and the three alternates.

And you had some questions on redirect,

MR, KATZ: Yes, Thank you, your Honor.

REDIRECT EXAMINATION
BY MR, KATZ:

Q Mrs., Shea, I think Mr. Weedman asked you this
yesterday at the close of the aesgsion, but how o0ld are you?
A 27. |
[ e
Q _What is your birth date?
A March 7, 1944, I was born,
Q@ Al xignt, 77

And incidentally, are you an expert in quns?

CieloDrive.cOmARCHIVES -




17-2

18 fls -

o
1

12 [

13

14

17

18

19

20

21

2

23

24

25

26

2T -

28

2240

A No.
Q All right.

Are yéu able to.e&sily look at a gun and see
whether it is ;n the identical condition as it was when you
first saw a gun? You can answer that yes or no.
| A ‘ No.

Q@  All right, _

‘Now, I want you to just look at these two exhibits

which are 9-A for identification and 9-B for identification.

Tell me whether or not they look to be in the same condition

‘ag when Shorty had them in the attache case,

et
not they look cleaner or they look dirtier, or more worn, or

P -
P wan

what,
A They were cleaner. I mean, they was shiny, more
W.—a‘—‘ b ko . oo ) - " ) -

PR

- A *

or whether or

> )

shinier.

[ ]
“

I e &
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18-1 ! 0 All right. Did Shorty keep his guns cleaned and
2 | ghiny?. - T I
81 @) Yes, he did,
' g e
1 0 T take it they looked a lot better than they do

{ here before you?
Is that correct?
A Yes.
0 Now, as I understand it, you went out to Spahn

Ranch in an effort to meet Ruby Pearl and George Spahn the
o £irst time, at which time you met this person called Charlie
" | Tuna, who you later knew to be Charlie Mangon?
= _ Is that right?
B A Yes,

14
Q And as I understand it you told Mr, Weedman that

B | :
Shorty had told you that Charlie Tuna was a person who had

16 .
| written somé songs oxr something £or the Beach Boys?
17

Is that it?
18 ‘
A Yosn,
19
Q Then I believe Mr. Weadman asked you a guestion,

20
whatheyr or not yoi had a further discussion with your husband,

i | Donald shea, concerning his state of mind towards Charles
= Mansan, t6 which you replied, "Yes."
‘%3. Is that right?
- A Yes.,

Q When did the second conversation occur concerning

25

26
his feelings and hLis state of mind tcwards Charles Mangon?
27 |
. A The Saturday that he brought homn the $45 from the
28
| 10 percent sale of the hcrae'.:- :,x::-‘

o,
RN

‘:‘!.';."' "“ _;". :“,.rf: "
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L] h

i
Q Was that bafore or aggg;Q&he raid of August 16,

s ¥

£ . 4 j 5

19697 Cai

1] And approximately what was that date?
A It was aeither the 9th orfiﬁé'?pd, ﬁ=§éfnot sure,
THE COURT: Of what? - o
9 BY MR, KATZ: Either thé 9th or the 2nd of August
19697
| 3 Yes.
Q This was after you had met this Charlie Tuna or

Charlie Manson?

A Yas.
0 When he came home with thig $45, what was his
| attitude?

Was he acting normally, or was hé acting in some

| strange way, or discernible way?

A He was kind of upset,
Q Well, would you characterize it?

Was he agitated?

A Yes.

Q. All right., Did you have a discussion about his
state of mind at that time concerning Charles Manson?

A Yes. _

Q Would you please taell us what he said, and again,

this is offerad for state of mind evidence only and not the
truth of the assertions, but what he said about Charlie Tuna
6r Charlie Manson at that time,

MR, WEEDMAN: To which I will object, your Honor,
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| testified to.

on the grounds that Mr. Shea's state of mind at that time has

no relevancy or bearing on any issue in this case.

THE COURT: Well now, let's wait a minute, Let's see

| where we ara.

She has stated that at that time he was agitated or
aggravated, substantially that. Concerning Shea, that has been |

Now, let's start at that premise. Would conversa-

" tions -- I am not trying to argue in fiont of the juzy, that
- would go into statements of Shea as to this point that she has
 already testified to?

MR, KATZ: Absolutely, your Honor.
2s a natter of fact, Mr., Wéedman brought out the

{ f£irst conversation relating to his aijegad.state of mind

towards this Charlie Tuna or Charlie Manson.
MR, WEEDMAN: UNot at all, your Honor. Counsel is

abgsolutely misstating the point.
I am talking about substantive evidence of Charles |

Manson's conduct towards Mr. Shea. It is direct evidence, your

Honor.

¥

THE COURT: lLet's go into ghambe?ﬁ.f;ﬂb are getting into

S
. :

a little hassle here, . T
Let's go into Qﬁhﬁbgrss
Mo

I3 R
L. "-"‘ . . 1 1
’ c At f * o f L
- N LI N .
L3N A - * hd " -
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$19 1y ' {(proceedings resumed in chambera )

i,,. 2 | THE COURT: Now, we are in’ chambers. : Both counsel,
® | defendant, the sheriff, and the slerk, .

: !
l- L * A

. Read the last question aga,i.n 30 we can get up to

5 |. date hiere.

6 Now, write this down, would you please.

T Read the question directed by the district

8 | attorney to the witness about what he said concerning his state

9 | of mind, something to that effect,

10 (The question was read by the reporter as follows:

i "Q Would you please tell us what he

said -- and again, offered for state of mind

e evidence only, not for the truth of the assertions --

b what he sald about Charlie Tuna or Charlie Manson

at that time.")

1 THE COURT: Now, make an X there because I'm going to go

v back to that guestion.

1 .
? Now, would you read -- i is out of context =-
19
what question did you want now?
%0.
' MR, RaTZ: I wanted Mr, Weedman's question that he agked

2 of Mrs, Shea in which he elicited the response that Shorty had
- told Mrs, Shea that éharlie '.l'una( is a guy out of Spahn Ranch~~
= and I am paraphrasing now ~« who wrote somé songs for the
* Be,#ch Boys, or was affiliated with the Beach Boys. And that
= was offared -- I made it explicitly clear with respect to my
* statements to the court at that time that it was offered only
. : for state-of-mind evidence and not for the truth of the

agssertions, And Mr, Weedman concurred in that, and your Honor

¥ ' CieloDrive.COmMARCHIVES
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.objection, gentlemen? 3 .

indicated that was the instruction to be given to the jury
at the time of the receipt of that particular evidence,
Now, my point is this. XAs you indicated to me

‘when I opened up the door in regards to occupation; I can't

just cut it off, You can't have all the bepeficial sides,

there has to be another side to it. |

Now, the inference to be drawn from that first

.state~of—mind evidence concerning Charles Manson was that,

- "Well, Shorty felt friendly towards Charlie Manson. He

certainly didn't feel unfriendly."

o Now, the state-of- nnd evidence that I expect to
elicit from this witness in regsards to either the Saturday of
August the 2nd, or the Saturday of August 9, 1969, will show
a marked change towards Mr, Manson. Indead, one that is 180
degrees —-

THE COURT: Well, now, all rigﬁé,;f

Now, X would_liﬁe go;tqké that witnegas' statement

‘in chambers here for a béttgr'pﬁfpose of ruling., Is there any

. [
ot .
‘ .

I probably have the arbitrary right to do it.
. R TR L
MR, KATZ: I would welcome it, your Hohor.. ', '

-

MR, WEEDMAN: Certainly, your Honor,

THR COURT: All right. v
Bring her in, please,
MR. WEEDMAN: I night add, your Honor, with respect to
Mr. Katz's statément, that I am somehow not permitted to object
merely because Mr, Katz failed to object,

If Mr. Katz doesn't object to evidence and he lets
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it come in, I am not bound by Mr. Katz's failure to object.
THE COURT: Né;w, you sit:: down here, if you will,
We have the witness here, |
Now, we are in chambers, The witness, Mrs. Shea,
is here, | | L .

EXAMINATION
'BY THE COURT:
' Q . You understand, Mrs. Sheéa, this is just the sama,

0 | you are giviag testimony under oath just as though you were out

1 on the wﬁtnes: stand there, except the jury‘is not here and

the dsfendhnhlis here,

+
¥

Now, subject to objcction, read the question now

u:;’*to this lady.

éuf? You liqten;to $he’question.
by x . .

(The question wgs :ead.by the reporter as

fbllows- ':;t

“Q~ Would you please tell us what he
s;ié e qnd again;‘oﬁfered for the statawafwmind
evidence'dnly, not for the trith of the assertions™-- .
THE COURT: Let me add, let's get this in the guestion,
sot the date, -

Mé. KATZ: I will reframe at this point.

THE CQURT: Yes, right here. ' What he said. Set the
date in the quﬁstion. |

CieloDrive.coOmARCHIVES
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DK .
ey o en i bk rna 4
VTt et A EXAMINATION
BY MR,‘KATZ:
R ) ".3’., Ay 3;.4-' A ' .
Q Now, as I understand it, Mrs., Shea, you indicated

"%Eiﬁ-fxﬂfmfﬁﬁébi#dv ‘Donald Shea, returned from Spahn Ranch to

your place at Wilcox on the day that he had received $45 as a

A Yas.
Q All right,
‘ Now, with respect to that,do you recall -- and
* think for a moment whether that was on a weekday or a weekend?
A It was a weekend,
o Al right.
Do you recall the day of the weekend?
A It was a Saturday, |
Q | All right, '
And as I believe you indicated bafore, that was
the day that you went out to celebrate, is that right?

A Yes,

Q@ - That night?
A Yes.

Q All right.

Now, do you recall whether or not -- strike that.

Do you recall whether it was -~ which Saturday it

1 was?

A August the 2nd, ¥ think. ¥ can't recall, but I
. know it was a Saturday. |

Q Al right.

THE COURT: Set the month,

commisgion for selling a horse to a Bridgett, is that torrect?

CieloDrive.coOmARCHIVES
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MR, RATZ: August the 2nd, she gaid,
THE. - coun'r- That is what I want to get. - August 2nd?
| ‘That 1s the day? I want to get that from the witnexs.

"‘-, }";g - BY MR,

1754
1 £hat it was possibla it could hava béen the Saturday following

1\:;:

]
that - Auqust. chi‘

A- .Rightg iy WE-R

B '1 i 't
THE COURT: - ‘The ‘9th,
Q- BY MR-

VRt {

2248

KAT%- 'Naw; I believe you also indicatad

5

FEy tht’c right?

xawzai IP any evant, you are positive -«

»date of your separation, is that correct?

' mimsed his head as he was walking down thé boardwalk on the

and‘telinma if_you'a:e pot -~ that it did occur in August on
one of those two dates, is that right?

A Yes, |

| THE COURT: Of '69.

Q  BY MR, EATZ: Of '697

A Of ‘69,

THE COURT: 'Au right,

Q By MR. KATZ: This is before August 16, 1969, the

A Yes,

Q ‘ pid this event occur also before you returned to.
Spahn Ranch on the second occasion when you met Tex Watson end
Ruby Pearl and some of the girls?

A Yes. |

0 all fight.

_ Now, would you pleasé tell us what it was tﬁnt
Shorty said in his #gitated state about Charles Manson?

‘A: He. gaid that Charlie Tuna threw a knife, and just

CieloDrive.cCOmMARCHIVES
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old movie set. .
ané he said that he asked'i—.
THE COURT: Who said that? That is Shea? Go on, now,
I am trying to get the names in there.

When you say "he" =- I will show you what I mean -~
vhen you say "he said” I don't know whether you mean Manson
said or Shea said.

THE WITNESS: I am sorry.

THE COURT: Start again. what did Shea say to you?
Put the names in.

THE WITNESS: Donald told me that Charles Manson threw
a knife, and it just missed his head as he was walking down =~

THE COURT: Who is "he"?

THE WITNESS: Donald,

THE COURT: Don was walking?

THE WITNESS: iﬂ Don was walkirig down the boardwalk of
the 0ld movie studio at the Spahn's Ranch,

THE COURT: Yes, now, go on,

THE WITNESS: And he asked -~

THE COURT: who is "he"?

THE WITNESS: Don asked Charles Manson why did he throw
the knife at him. And Charles Manson told him, "I might as

 well to kill you now because our brothers are going to kill

you anyway."

Q BY MR, KATZ: and then what was gaid?

A and asked him what did he mean by "brothers,"
0 Now, who is "he*?

A Donald saild that he meant that the Negroes was

- 1

RS .
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going to kill him anyway.

THE

stop you,

MR.

COURT: All right,
Now, let me stop right there,.

I'm goiﬁg to lose my thought,

EATZ:

Yas, your Honor.

THE COURT:
MR, KATZ:
THE COURT:

i

statements of Manson, isn't that true?

and acts.’ ‘3; i

Those are sfagemenﬁi\inuanson to Shea.
Lr

Rather than She&'s stpte of mind, thay are

&~

~

I won't try to

i

1" ,'_
’ ’ 1 .

CieloDrive.coOmARCHIVES
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MR, KATZ: No, it is not trye hecause you:are-assuming

 that T am offaering them for the truth of the assertions, which

I am not. I emphasize very clearly that just as the statement

wag rade "Charlis Tuna" -- and there is no such evidence =~

| "was a composer or wrote a song for the Beach Boys™ which could

concéivably be referred to as a statement of memory as to &

past event, but it is not offered for the truth of the

| assertions, that is, the truth of a past avent, it is offered

to. show how does he feel? How is he thinking?

THE COURT: How doas Shea feal?

MR. KaTZ: Right. Now, what we are shgﬁing here is a
conplete turnabout, a 180-degree turnabout f£rom the alleged
attitude he had towards Manson, brought out, I might add, on
cross-exsmination.by Mr, Weedman.

We are showing that on August 2nd or August 9th,
in a critical period just preceding the raid, how his attitude
was. |

THE COURT: whose attitude?

MR, XaTZ%: Shea's, excuse me.

. THE COURT: 2ll right.

MR..KAmz= Shea's attitude, his state of mind.

THE COURT: But this doesn't -- I am not trying to take
issue, I amAdiscussing.l

This shows again an attitude of Manson but not
naecessarily of Shea, does it?

MR. KATZ: No, bacause we are showing reaction. We axe
showing response. An'f}

THE COURT: What is Shea's Yesponse?

. ?
1

M

s e, -
3 et ACiequi:ivebogmA'{&R CHIVES
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MR, KATZ: Well, his response is in the whole tenor of

the cdonversation showing how upset he is., How he is feeling

| and he is agitated and he indicates that he is upset with
.' chgrlie' Tuna,

Well, you have got to have some convexrsation in

| there which shows his state of mind. You can't just come to
! the conclusionary statement by this witness that Shorty Shea
| was extremely upset with Charlie Tuna or Charles Manson, as

. it were, without some basis for it.
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- 20-1 1] THE COURT: All right., Now, let me stop you right
. 2 t.here@
| MR. KATZ: I want to refefHY6ur ano;; and ‘I know you

4 | are familiar with the case, the Finch casa. There you had
‘-testimony from numerous withesses, such as the maid, such as
the lawyex, Such.as friends, to the affect that.ﬁy husband,

i Dr. Finch, has beaten me. He bludgeoned me, threw me against
| the wall. We tock me down one time and sewed up part of my

% | £aca, and he did all sorts of horrible things to me.

1o THE COURY: 1If you have your corpus in, statements of -~

o fer instance, Finch, could be admissible as admissions,

o MR, RATZ: I aidn't make myself clear,
a We are talking about Mrs. Finch talking to other
. 34

® .

16

i persohs, and this was introduced in the case in chief to show
 her state of mind, and ipdeed her fear of Mrx. Finch and Carcle
' Tregoff,

o THE COURT: °Prior to the prima facie showing of the corpus?

18
MR, KATZ: I can't say whether¥ or not it was prior.

19 ) .
THE COURT: There is a vital differencs.

20
MR, RKATZ: Well, your Honor; certainly you have the

2 |
| inherent powar and discretion to alter the order of proof. As

= a matter of fact, in conspiracy cases, which I will be happy |
# | to dite to the court, they say it is almost mandatoxry to permit
%' - the People to alter the normal channels of proof so that you
o can put this mosaic in a comprahcnsibie and understandable
* fashion, because conspiracies don't come foxﬁh full blown.,
.g :; | THE COURT: But these statemeﬁts ‘ that you are purporting
now of Manson to Shea are in the nature of an admission or

)

-« 1 1 CieloDrive.COMARCHIVES
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confassion.

1 Whatever you may want to label it, a man says, "I am going to

| offering it for the truth. I am only offering it to show how
'~he felt about Mr, Manson.

. )
" and the door is closed? I can't show how he felt concerning
. 3 P _"f
| Manson, his attitude and state of mind in connection with the
_ ’agency or vwhethey he voluntarily left Spahn Ranch? Y ”;

death by a criminal agency, T would aay to go nhead pnd put in

| your statement.
22 .

' stage of the proceadings without death through a criminal

' to come in at this time, if you get your corpus in here I would

‘ say to put them on but ~-
28 f

MR. KATZ: ©No, your Honor.

THEE COURT: Well, they are an admission, "I am going to
kill you., I might as well do it now." ,

MR. KATZ: That is not an admission.

THE COURT: X don't know what you want to call it.

ki1l you., I might as well do it now."
MR, KATZ: Your Honor, you are assuning that I am offer-~
ing it for the truth of the assertions, number one. I am not

Now, Mr. Weedman brought this up on cross~
examination. Are you telling me he dan put on the good stuff,

notive and reason for his disappediance, whether by a oriminal

£

THE COURT: Well, if you had a prima facie showing of

”’f..

That ian't in here yet. Thhse?afe'qggy.v#qient

statements. These are very violent statements. At this

agency, ae the law prescribes is thée corpus in a murder case,

MR, KATZ: Your Honor, first of all we’re not talking

CieloDrive.comARCHIVES
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- I think your Honox, respectfully, is confusing that area,

| come in to fortify the corpus delicti of a crime, you are
| talking about things offered for the truth of the assertions.

| in part of my questioning, was not offered for the truth of

|
the assertions, i:e. that Charlie, in fact, threw a knife at

_him or that Charlie, in fact, said he was going to kill him,
. It is offered to show how Shea ~-

 death.

- let's just take it another step.

~ something like that, suppose Manson says to Shea at that very

 as suve as you are standing thers,? gﬁd stops xight now.

| wvery sincaraly make the atateﬂenﬁ thab *I am not ‘showing that

about admissions to fortify the corpus delicti of a orime.

THE COURT: But that is the effect of it, That is my

point.
MR, KATZ: No. If yvou are talking about statements which

THE COURT: That is right. I know it.
MR, XKATZ: ALl right. Now, this statement, as I indicated

THE COURT: To show how worried Shea was, scared to

MR, KATZ: Exactly.
PHE COURT: But it does more than that, because suppose ==

Let's just say that instead of Manson telling Shea, -

"I've got a knife. I should just as well kill you now,"

time, and let's strengthen it ~~ let's say Manson says,

"Listen, Shea, I am going to kill you. I am going to kill you

You offex that statgmeht at this time.
Right now 1 aml'sqying you are offering it to
illustrate what I am diatuxbcd about. Yqu tell “me, or you

N - oV
' > ’ : ' !.‘.
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:as an admigsiori of Manson, that he is going to kill Shea, but
| T am simply offering it to show the state of mind of shea,
- that he is disturbed.'!

Now, undéubtedly it would show a disturbed state

' of mind, It undoubtedly would give hin some fear. I would
| think it would, if a man has a gun or a knife and says, "I am

.:going to kill you.™

He would have a disturbed state of mind, verxy

disturbed, but I am not satisfied that %ﬁat kind of a statement

i

can come in at this time. , ,féf '

e

CieloDrive.comARCHIVES




20A

10

n

12

Sl MR. KATZ: As a matter of fact, under People versus

14
15

16

ir |

18

19

20 -

21

22

23 |

24

25

2%

27

28

- 2257

MR, KATZ: May I ask you thig -—
THE COURT: In effect, it is an admission, whether you
want to temper it down or not.
The court says-ﬁc the jury to forget it, just
forget everything about it. You see, you have one of the
alleged perpetrators of murder, mirder. It is just as though

the statement, if the conspiracy is shown ~- it is just as

though'Gxogan'ia saying it, "I am going to kill you."

‘Then I tell the jury, well, don't pay any attention

to it., It ims just for the state of mind, I doubt very much

the right of the court, and I doubt very much if the court

will sustain eonviction based on that;"_

Alcalde and People vefaﬁi'aﬁcﬁle§, that would not only be
admissible, but it would be one of the,most Amportant pieces

4

A 'i . ; ;’.a. W H.
of evidence. ‘ C L -

THE COURT: Is the defendant 5pgaking in those cases?
i Loty
i LI ot f

MR, RKATZ: 3Absolutely. Y p s
THE COURT: Get it off the shalf.‘

S

MR, KaTZ: It was a statement of present intent to commit]

a future act,

MR, WEEDMAN: Your anor, may I just remind counsel that
it is Steveicrpgan that is on trial here, not Charles Manson,
' 1f counsel is intending to offer this hoérendbus
- gtatement ﬁgainst hy client, it is totally out of order
because there is absolutely not a shred of evidence of any
conspiracy here, not a éhred,

THE COURT: No, but if there is a conspiracy shown, an

CieloDrive.cOmARCHIVES
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'26A2- 1 :: sct, statement or declaration of Manson is an act, statemeat

. 2 or declaration of Grogan, if a conspiracy and an ovdrt: act is
3 | shown, that is the law.

4 | MR. WEEDMAN: But you cannot show conspiracy by alleged

5 | statements, as you know, of —-

6 YHE COURT: That I concede. That is what I am getting
7 { at again,

s | MR. WEEDMAN: absolutely,

o | THE COURT: I am very disturbed at the effect of the

10 statement,

n while I may say to the jury, "Pay no attention to
12 | that statement, don't pay any attention to it,” it is only

13 | admissible to show the aggravated state of mind of Shea --

uo| MR, KATZ: Your Hohor, in the Finch case, and again I
..' 5 | want to emphasize -- '

16 :. THE COURT: Get Finch,

7 MR, KATZ: T want to bring the case to you because --

1 nay I just quickly make this po:l.nt?
1B THE COURP: I will £ind it here.,‘wait a minute. We

v

® | have all the time in the world, j o e

2 Heére is Ray, and ‘that cites Einch.

2 | MR, KATZ: May' I get my notes, pleasa? t* ‘.? ;-!

2 THE COURT: Yes, you carta‘i;;l;r;can. Sure: ' -
% MR, KATZ: 213 Cal. App. 2d ,_,_3 SR ;;’1' j ! ‘a‘;

% | THE COURT: It is on the hench 'I'hat is whare it is,

\. . ‘

26 Frank, there's a 1567 case, supreme (:ourt case,

2 | Hand it to me., It is on the bench, I am sorry.

' . 28

Thank you, Frank, This is it right here, Scott and

CieloDrive.comARCHIVES .
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Foxr d.

All right, Let’s go to the’Scott-cgsg for the’
moment., ©Oh, I thought Finch was cited in Scott, but apparently|
it is not, ‘

All right. Now, you gay that Scott indicates your |
point?

MR, KATZ: Finch certainly does,

THE COURT: Finch indicates your point.

. Is that correct?

MR, KATZ: Yes; your Honor.

THE COURT: What is your citation on rinch?

MR, KaTZ2: 213 Cal. App. ,251,{?52‘,

THE COURT: 213?;*Bere‘wb‘k§e; What 1s the page?

MR, KATZ: 752, your Honor, is the beginning pagae,

THE COURT: All right. : Lat's see whare.wa.;ré.;

MR, KATZ: I would invite your Honor'srattantion to
page 766, as well as other pages. f-.’ .TT.,:-}

MR, WEEDMAN: Your Horoxr, may I make this chservation?
T think it might aid the court.in some respecﬁs. ]

I say that most humbly and most respectfully, that
there are certain cases, the Atchley case and the Finch case
are among those cases, which hold that a decedent's declaration
is with respect to matters which would give rise to an
infarence of their state of mind -~ that they are indeed
admissible, but only in very limited situations, and it is
particularly where there is an issue of self-defénse involved,

As a matter of fact, we have a recent case, and .

I'm sorry I don't have the citation, which reiterated the

CieloDrive.cOmARCHIVES
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{ mlmost impossibility on the part of the jury t6 meparate out

objecting on the ground of relevancy.

defensge.

rule, _

There ig a very limited area where such declara-
tions as Mx, Katz seeks to introduce,herc are, indeed,
admissible, bacause they are relevant,

You see, my basic objaction hers is not only the

enormous prejudice, as your Honor has pointed out, and the
gtate of mind from substantive evidence, but bayond that I am

Atchley and Finch make it very clear that such
statements are admissible only ﬁhere %hére was a claim of salf-
In other words, whexe tp?g?*is a claim that the
decedent was the aggressor, an&iﬁie fight results in the death - '
of the decedent, Those cases absolutely\do not-atand, I.

submit, for Mr, Kntz's positioh. T n“'. f ’, Ll
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21-1 ! THE COURT: Lét e check back now. Now, I have Finch
| here. '

3 ' . What page -~ do you have a particular page, Mz,
“ | Ratz? I can find it here,

MR, KRATZ: Wwell, of course --

THE COURT: Here are declarations of deceased, point
| No. 11, .
MR, KATZ: Page 766, for example, 766 and 767.

THE COURT: Now, wait a minute. 766. That is point 11,

0
MR, KATZ: Your Honor, may I remove my coat.

1
. THE COURT: Yes, certainly.

B MR, KATZ: Thank you,
® {Shoxt pause.)
M . THE COURT: Here is what disturbs me. Stated in syllabus
o 14 here. Let me get this 15 on state of mind again,
16 . (short piuso. )
o THE COURT: Without answering your guestion for the

18
. moment, Mr, Katz, let me ask a guestion here, You are ssaking

’ to show that Shorty Shea was in a {tagt_ly disturbed state of
. ;  » mind, and aggravatad and, worried fa‘ixd fearful., That is what
B | you are seeking to show, the ';ai:ﬁi:'a of mind by reasons of
# Manacn's statement, th;é‘ r:l.ght, :Lan"!: :!.t? _
® MR, KATZ: That is corxact, and towuds Mans;on. "
i THE COURT: All r.‘..ght. * T
i Now, suppose you ask t-.he witneas fight heres "You
:: had a convergation on the -znd o;“pf _9:1,;.1"\!5 of Aggust ‘with Shea,
didn't you? VYes. He related he had a conversation with
i Mangon, didn't he? Yes. Aand he related certain statements
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21~2 .'between Manson and Shea, didn't he? Yes. Now, after that

: statement, after Shea related -- after your husband, after
Shea related these conversations to you'and'statemants to you
4 | that Manson made to Shea, is it your opinion ~= 18 it your

g | concluasion that Shea, your husbandg waa in a vastly or greatly

¢ | 2ggravated state of mind, worry and tear? Did thosa statemants
. . - )
; | have affect or a fear upon your husband3' . L.

r .
Py

g | Ansvwer:-- I don't know what the answer is, but

L T ) '

0 :supposa it's yes. "’, L o

10 :- Now, 1f such questions were askad and parmttted,
11 | the atate of mind of Shea would be established through £he
m‘.twignesa' statements without going into the particulars of the
13 '.ccnversation; would it mnot?

14 ;- MR. KATZ: Well, that's all I am seeking to do really,

15 | your Honor.

16 - THE COURT: Well, why don't you —=-

17 MR, WEEDMAN: Wall, your Honor -~ your Honér, I must —-—
18 THE COURT: al) xight.

1 ' MR, WEEDMAN: I must urge my most fundamental objection

20 | to this line of inguiry by Mr., Katz. and it is -- and I put
21 | 4t out as a ~~ as a rhetorical qudstion, what possible

22 | relevancy does Mr. Shea's statée of mind have in this matter

28 | at this tinme?

24 1 Mr. Katz Just is assuming that state of mind is

% | velevant. And I am urging most strongly that it is absolutely
26 | irrelevant in this case.

27 THE COURT: Your position ig it doesn't make any diffexr-

28 | ence what his state of mind was, is that your posaition?
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2263
MR. WEEDMAN: Why, of course.
We aré not defending here on any theory of self-

defefisa,
THE COURT: Let me get Mr. Katz' answer to that. what

‘-aiffgrance does it make what Mxr, Shea's state of mind is?

MR, KATZ: Tirst of all, I submit counsel opened the door,

| and he cannot close it. I have a right to show his state of
| mind now with respect to Charles Manson because he brought the

gubject matter out on cross-examination.

Number one, assuming the court does not go aleng

' with me, I would make a motion to strike all that testimony

| eencerning what Mr, Weedman brought out in cross-examination

and have the jury admonished to disregard it.
| MR. WEEDMAN: Your Homor, Mr. Katz =-
MR. KATZ: Can X f£iniah?]. S
THE COURT: I will giv& you plenty of tima.

MR, WEEDMAN$ Jnst in’ tha ;nte:est oﬂ an . orde:ly

-

. ;‘_ Lo . -|-!
MR. KATZ: May I finish, i “_ SN

MR. WEEDMAN: Your Honor, gqy know, I have done very
. i Doy

little talking here.

MR. KATZ: May I finish, your Honox,

MR. WEEDMAN: I don't want td make -~ my client is
chargéd~not'on1y-with first degree murder but Mr., Ratz, you
are seeking the death penalty. I submit an honest inguiry
wag made by Judge Call of Mr. Katzr. Mr., Katz doasn't want to

' answer that, he wants to acquse me of something, then he

doean't want to give me the remotest opportunity of replying
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s ' IR . . . . .
' b .o P R
v Lot . ¥ .

1 | to it. _ T P S
| You know what happens, Sudge?”#; po-tb;t‘#ind of
3 | thing which goes on about an hour, prettfiédéﬁiée hgﬁéugot a
s | record here where I can later, if, heaven forbid, my client is
5 | convicted, I can be cxriticized for not makin; a‘raply. &
5 | Mr, Katz is instead of talking about relevancy, is
7 | talking about a question I asked Mrs. Shea on cross~examination. |
8 | I want to make that clear. I hope it is clear, that if Mrx,
9 | Katz doesn't object to my guestion at the time, it doesn't
1 .“ﬁaan that I cannot object to his question. I am not concading
1 | my question ¢overed that ground at all because the thrust of
2 | my guestion was direct obaervations on the part of Mrs. Shea
13 | of Mr. Manson's conduct and attitude towards Mr,. Shea.
1 | Not talking about this kind of incredibly
15 5pra§udicial naterial that Mr. Katz secks to introduce here.
2la 1
17 |
18;
19
20

21

2 |
24
25
260 .
27

28
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| characterized by pain and hy=fear.

MR. KATZ: Now, to answér your quastion directly, your

| Honor, if I may without any personal diatribes.

Numbér one, cur evidence is going to show from

.Rdby*Pearl that Shorty Shea was surrounded by five persons,
| Manson, Davis, the defendant Grogan, Tex Watson and she

:balieves the £ifth one perhaps is Bill Vance,

And that he was placed in such a position that he
iy

| was not able to escape or had aﬁsolutely no freedom of movement,
E That wag the last tima she saw him aliva.

u

Point number two, at or about the*namé tima;wa are

,-going to present Barbara Hoyt's zestimony concerning her seaing-

; gtrike that ~~ her hearing late at night, at the samé time

1 | period, Shorty Shea screaming. Screams were long. They were

‘;\f‘x‘l'y";'f
. 1

[}

She had seen Shorty that day but had never again

Now, going\badk to the relevancy of this, his

- state of mind towards Charlie was such as we bring along the

facts as we go towards the 16th and beyond the 16th of August

- towards September, that he had reascns to go certain places.

He wanted to go to Arizona, for example, to engage in the Bob

L Bickaton production so he could acquireé union wages, for

| exampls.

And he would really make it as a stuntman and an

 actor. He wanted to go to the salf mines in Vallejo. The
" inference is that had he been ablée to do so, had something not
 interrupted him, he would have made it to those places. The
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| re¢ords would show he would have bedén there, or he would have
been some other place where he said he was going, and he would

| have thereafter obvicusly contacted his very dear and very
| years, some 15 years.

| that Shea is all of a sudden confronted by five individuals,
| one of whem is Grogan. And it is very important for us not

-only to show what his state of mind was towards these people
| to show the degree of the crime. We must show murder in the
| #irst degrea. After all, we are geeking a first degree murdexr

| verdict. That has to be shown by circumstantial ewvidesice.

ﬁ-defens&.cﬁunsel has objected to, and very properly from his

i ﬂthpoin‘E-.

- was Mr, Shea aggravated, nervous, fearful? Did you cbserve

Joyal friends whom he had maintained contact with over the

And the point is we have the fear here. The fact

and how he would have acted around them, but it is our burden

THE COURT: Let's get back to the guestion again that

Wouldn't your position be answered by a conclusional
question: "Mrs, Shea, after you had this convaérsation with

Mr. Shea in which he relates a conversation with Mr. Manson,

that?"
Wouldn't that answyer your question?

'i e N . ;*-" ¥ !}
- 3 oy 1
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MR, KATZ: As I say v-:-‘ gy gl C T

THE COURT: 1If asked'without‘isﬁihg*f;f thé'cdhvergaéign.

MR, KATZ: Yes, your Honor. 2As I say, I WOq}d ba will-
ing to do that, and I accept your anor*ézéarﬁ‘cbntié;
analysis, ' TN

. P

THE COURT: I will go along with that., I might go in
that manner.

MR. KATZ: In other words, if I can't get the whole
cloth, I will certainly take a half cloth.

THE COURT: Take a piece of the pig instead of all of i&?|

MR, RATZ: I would be grateful for at least the oppor-
tunity to present it that way.

THE COURT: Now, look, folks, let's go until tomorrow
and we can settle the question.

I might go on the indicated matter here,
Let's go until tomorrow.,

MR, KATZ: Mrs, Shea, I only have a couple guestions
of you. ©She has been on the stand for two days.

THE COURT: There may be redirect, I doﬂ't know.

MR. WEEDMAN: Would your Honor kindly, and with all due
respect to Mrs., Shea, instruct he; that she is not to discuss
her testimony?

THE COURT: Yes, indeed. Mrs, Shea, you must not talk
about this case at all to anybody, or come to any opinion or
conclusioﬁ,

This is undexstood to be objected to by defense
counsel, the quéstion I will ask.

MR, WEEDMAN: Oh, no, your Honor.
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THE COURT: I want to get the guestion in the transcript
so there won't be a change one way or the other,
_ MR, WEEDMAN: I'mt sorry, your Honor. I just wanted to
tell Mrs. Shea simply not to discuss the case.

THE COURT: Let me ask it, and then you c¢an get your
objection in.

MR, WEEDMAN: Well, all rxight, your Honor.

THE COURT: Now, Mrs. Shea, you tgqtiﬁied that you had
a conversation with My. Shea on orx aboﬁ?ygugust 2nd, or maybe

it was hugust Sth of 19692 . . | b

L
¥ “

THE WITNESS: Yes. C
X
THE COURT: And that he juﬂt had gome typa ef conversar

P "f'.
M"’

tion with ¥r. Manson prior to your’ talking to him?

THE WITNESS: Yes. ;o ? i

t‘-——" ¥ . %

THE COURT: After you had this conversation with Mr. Shea

in which he related to you what Mansdi Lad said'to hIm,ﬁﬁo
Mr. shea, did your husband appear nervous, worried, fearful
as a result of that conversation?

THE WITNESS: Yes,

THE COURT: Get your objection in.

MR, WEEDMAN: Well, we are here in chambers, your Honor,
of coursae,

THE COURT: But it is deemed objected to.

MR, WEEDMAN: TIf you like, uom:r. Yes, becaums
I have no objection whatever to yéur Honor's asking quostions
in order to make a ruling here,

THE COURT: Now, let's go until tomorrow. The answer

is in, S

i

T

T,

-
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22-2 1] ‘ We will take it in front of the jury and you may
‘ 2 | make your objectioh again. )
3 | MR. WEEDMAN: Well, axcuse me., IS your Honor ruling in

4 | this matter for Mr. Katz, because I cértainly want to be heard

5 further, |
6 | THE COURT: All right. We will come back in chambers,
7 I will give you plenty of time,

8 I will listen to you carefully.

9 MR, WEEDMAN: Yes, and X mig@t-add,\yout Honor, just
10 | for Mr. Katz's banefit at this time that I am going to be

1 | eciting People versus Iew, a 1968 case, in 68 Cal, 24, 774,

2 THE COURT: All right.,
1B MR. WEEDMAN: I am certainly going to be citing the
‘ 4 Hamilton case, the so~called Hamilton limitations. I'm sure
.' B Mr. Katz i familiar with this,
16 People versus Hamilton is at 55 cal. 24, 881.

1 These are mére recent and thorough discussions of this very

% | problem, your Honor.

® THE COURT: I will make no ruling until we have a re-

4

20

t

statement of the whole situatipn.~?

2 MR. WEEDMAN: I appreciatéit very much,
ad THE COURT: There will be no rushed rulings for either

23

4

counsel. ) sy B e
| (The following p&oc&ediﬁgﬁ we;;’haé iﬁ"'
% open ¢ourt in the pxeﬁﬁébeﬁbg the jury.)
26 !‘ THE COURT: We are back in tﬁéJcéﬁéﬁfobﬁ; This is People
27 | against Grogan. The defendant isfhére}'iﬁ&fcbunsgl,are here,

. 28

The jury and the alternates are pregent,
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22-3 1 You are excused until tomorrow morning at 9:30,
. 2 | Mrs; Shea. Do not discuss the. case with anyone.
8 Wa are going to rec;ss the case until tomoryow
s | morning at 9:30, ladiés and gentlemen, Do not discuss the
cage or come to any opinion or conclusion. Thank you.
 {at 4:05 p.m., Thursday, July 22, 1971, an

adjournment was taken until 9:30 a.m., Friday, July 23, 1971.)
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